

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်
 မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်သည် အလွန်များပြား ကြီးမားမြင့်မြတ်၏။
 ဘဝသမ္ပတ္တိအကျိုးပေးသန်သော ကောင်းသောကံတကာတည်းတွင်
 ဤမေတ္တာကံသည် အထွတ်မြတ်ဆုံး၊ အသာဆုံးတည်း။ မေတ္တာကံကို
 တုပြိုင်နိုင်သော ကံဟူ၍ မရှိပေ။
 သေကျွံတောင်ဆရာတော် ဦးတိလောက

နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆက်ကပ်ခံယူမည့် ဆရာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်ကြည့်ညိပြီး ဆွမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် မတ် ၂၀
 နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆက်ကပ်ခံယူမည့် ဆရာတော်များအား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော် ဥပ္ပိတသန္တိဓေတီတော်ပရိဝုဏ်ရုံ သာသနာ့မဟာဗိမာန်တော်ကြီး၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်ကြည့်ညိသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော် သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့၊ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တ ကုမာရာဘိဝံသ အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုးမောင်ခမ်းနှင့်ဇနီး၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့်ဇနီး၊ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြည့်ညိကြသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် သာသနာ့မဟာဗိမာန်တော်ရှိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အား ပန်း၊ ရေချမ်းနှင့် ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပရိသတ်များက နိုင်ငံတော် သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့၊ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်ထံမှ ကိုးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြပြီး ဆရာတော်ကြီးများ ရွတ်ပွားချီးမြှင့်တော်မူသည့် **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၆ သို့**



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုအစိုးရဝန်ကြီးဌာန ၂၁ ဌာနနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရေ ၁၈ ဦး သတ်မှတ်ခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကအတည်ပြု

နိုင်ငံတကာ စံချိန် စံညွှန်းများဖြစ်သည့် ISO/HACCP လက်မှတ်နှင့် FDA ထောက်ခံချက်ရရှိထားသော

သဘာဝအစစ်မို့ **“အရသာထူး”**
 စိတ်ရွှင်ကြည်နူး **“ရွှေမိဦး”**

STARMART nine mile showroom - (၉)မိုင်မြည်လမ်း၊ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ၀၉-၃၀၉၉၀၃၃၀၃၀၉၉၀၃၃၂၃၀၉၉၀၃၃၃

www.mecwebsite.com

www.starmartninemileshowroom.com

FDA ထောက်ခံချက်အမှတ် ၀၄/၁၄၀၉၁/၀၀၀

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့်

၂၂-၂၀၁၆၊ အင်္ဂါနေ့

ကလေးငယ်များကျန်းမာရေး အလေးပေး

ကလေးငယ်များ၏ ခန္ဓာကိုယ်တည်ဆောက်ထားမှုမှာ နှုတ်နှုတ်ဖြင့် ပြုပြင်နေသောအရွယ် ဖြစ်သည်။ အသားအရေ ခန္ဓာကိုယ်တွင်းအစိတ်အပိုင်းများမှာ နှုတ်နှုတ်ဖြင့် ပြုပြင်နေသည်။ အထူးသဖြင့် ကလေးငယ်များ၏ဦးနှောက်ပိုင်းဆိုင်ရာတို့မှာ ပိုမိုနူးညံ့ပြီး ဦးနှောက်ခွံမှအစ ခိုင်ခံ့ရင့်မာမှုမရှိသေးချေ။ ထို့ကြောင့်ကလေးငယ်များ၏ ကိုယ်ခန္ဓာအစိတ်အပိုင်းများကို ထိခိုက်မှုမရှိအောင် အထူးဂရုစိုက်ကြရသည်။

များကြောင့် အများဆုံးဖြစ်နိုင်သော်လည်း အချို့ပိုင်းရပ်စပ်ပိုးများဝင်ရောက်နေသည့် လက္ခဏာများလည်းရှိသည်ဟု သိရသည်။ မည်သို့ပင်ရောဂါရသည်ဖြစ်စေ ကလေးဦးနှောက်အတွင်းသို့ ပိုးဝင်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ရောဂါပိုးဝင်ရောက်ပါက ကလေးတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ရောဂါလက္ခဏာမတူညီချေ။ အချို့ ဖျားခြင်း၊ တက်ခြင်း၊ အန်ခြင်း၊ မိုန်းခြင်းစသည်ဖြင့် ပုံစံအမျိုးမျိုးပြနိုင်ပါသည်။

ကလေးကျန်းမာရေးပညာရှင်က အသိပေးထားသည်။ ထို့ကြောင့် ကလေးသူငယ်များ၏ အသက်အရွယ်ကို ခြိမ်းခြောက်လာသည့် ဦးနှောက်အမြှေးပါးရောင်၊ ဦးနှောက်အသားရောင်ရောဂါကို ကလေးမိဘများ၊ အုပ်ထိန်းသူများ၊ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက အထူးဦးစားပေးသတိပြုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ကြရန် လိုအပ်ပါသည်။ နုနယ်သောကလေးသူငယ်များ အဆိုပါရောဂါပိုးများ မဝင်နိုင်အောင် ကလေးငယ်များအား အထူးဂရုစိုက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

အတွေ့အကြုံဗဟုသုတများ ပူးပေါင်းပလ္လင်နိုင်စေမည့် မြန်မာနှင့် နိုင်ငံတကာ ရုပ်စုံသဘင်ပွဲနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများကျင်းပမည်

မန္တလေး မတ် ၂၀ ဆွစ်ဇာလန်ဖွံ့ဖြိုးမှုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ (SDC)၏ အဓိကပံ့ပိုးမှု၊ Goe the Institute ရန်ကုန်၊ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်စုံသဘင်အသင်း (MMO)တို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ဖြင့် Myanmar Upper Land (MUL) မှ မြန်မာ့ရုပ်စုံသဘင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အစီအစဉ်အား အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြန်မာ့ရုပ်စုံသဘင် အနုပညာရှင်များအချင်းချင်း အတွေ့အကြုံဗဟုသုတများ ပူးပေါင်းပလ္လင်နိုင်စေပြီး သင်ကြားသင်ယူနိုင်စွမ်းသောအလေ့အကျင့်၊ ရုပ်စုံသဘင်နှင့် ဆက်စပ်သည့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အနုပညာရှင်များအား ချိတ်ဆက်နိုင်စွမ်းသောအခြေခံကောင်းများ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်အတွက် မြန်မာနှင့်နိုင်ငံတကာ ရုပ်စုံသဘင်ပွဲတော်နှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မန္တလေးမြို့၊ အမျိုးသားဇာတ်ရုံတွင် မေ ၂ ရက်နှင့် ၃ ရက်တို့တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။



ကမ္ဘာ့ကဗျာများနေ့ အခမ်းအနားကျင်းပ

၂၀၁၆ မတ် ၂၀ ပဉ္စမနေ့ (၁၀)ရက်တွက် ဗိုလ်ချုပ်လမ်း ဦးအုန်းဖေ စာကြည့်တိုက်တွင် ကမ္ဘာ့ကဗျာများနေ့ အခမ်းအနားကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပရာ ကဗျာဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ၊ ပဉ္စမနေ့ကဗျာဆရာ ဆရာမများနှင့် ကဗျာချစ်မြတ်နိုးသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ ထို့အပြင် ကမ္ဘာ့ကဗျာနေ့ အထိမ်းအမှတ်ဖြင့် "မတ်လပေါ် ဖြာကျနေသော တေးသွားများ" ကဗျာပေါင်းချုပ် အမည်ဖြင့် ပဉ္စမနေ့ကဗျာဆရာများ အသင်းမှ စီစဉ်ထုတ်ဝေဖြန့်ချိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဆလိုင်းကိုး)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်(ရွှေဈေး) - ၇၉၇၀၀၀ - ၇၉၈၀၀၀	ရန်ကုန် မတ် ၂၀ မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၇၉၇၀၀၀ - ၇၉၈၀၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း	ရန်ကုန် မန္တလေး
(က) ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၄၇၀/၄၈၀ ကျပ်	၅၂၀/၅၃၀ ကျပ်
(ခ) အောက်တိုန်း ၅၅ တစ်လီတာ ၆၃၀/၆၅၀ ကျပ်	၇၃၀/၇၄၀ ကျပ်
(ဂ) အောက်တိုန်း ၅၂ တစ်လီတာ ၅၂၀/၅၄၀ ကျပ်	၆၀၀/၆၁၀ ကျပ်
(ဃ) အဆင့်မြင့် ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၅၁၀/၅၂၀ ကျပ်	၅၇၀/၅၈၀ ကျပ်

ရန်ကုန် လက်ကားဈေး
ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၄၂၀ ကျပ်၊ အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၄၆၀ ကျပ်၊ အောက်တိုန်း ၅၂ တစ်လီတာ ၄၉၅ ကျပ်

၁၄-၃-၂၀၁၆ ရက်နေ့မှ ၁၈-၃-၂၀၁၆ ရက်နေ့အတွင်း ပြည်ပမှ မှာယူတင်သွင်းသည့် စက်သုံးဆီများ၏ ဆိပ်ကမ်းအရောက်ပျမ်းမျှအရင်းဈေးမှာ အောက်တိုန်း ၅၂ တစ်လီတာ ၄၈၆ ကျပ်နှင့် ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၄၄၀ ကျပ် ဖြစ်ပါသည် (လက်လီဆိုင်များ ရောင်းဈေးအနေဖြင့် သို့လှောင်စရိတ်၊ သယ်ပို့စရိတ်ခရီးအတွက်အပေးပေါ် မူတည်၍ ဈေးနှုန်းကွာခြားနိုင်ပါသည်။)

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

(က) အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ - ၁၂၇၀.၀	(ဆ) ဂျပန် တစ်ရာယန်း - ၁၀၉၂.၂
(ခ) ဥရောပ တစ်ယူရို - ၁၃၇၂.၇	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား တစ်ရာဝမ် - ၁၀၄.၃၂
(ဂ) တရုတ် တစ်ယွမ် - ၁၈၈.၀၅	(ဈ) ဩစတြေးလျ တစ်ဒေါ်လာ - ၉၂၄.၀၀
(ဃ) ထိုင်း တစ်ဘတ် - ၃၄.၈၈၀	(ည) စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ - ၈၉၄.၆၉
(င) မလေးရှား တစ်ရင်းဂစ် - ၂၉၉.၂၄	
(စ) အိန္ဒိယ တစ်ရူပီး - ၁၈.၃၃၃	

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဧည့်ပရိသတ်များ နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့၊ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်ထံမှ ကိုးပါးသီလ ခံယူဆောက်တည်ကြစဉ်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ပရိသတ်များ ဆရာတော်ကြီးများအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

ရှေးဖွဲ့မှ

ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမူန်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်သန်းသန်းနွယ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများက ဆရာတော်များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ **စာမျက်နှာ ၄ သို့ >>**



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမူန် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်း ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

»» စာမျက်နှာ ၃ မှ

ထို့အတူ ဒုတိယသမ္မတများ၏ ဇနီးများနှင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ ဇနီးတို့က သီလရှင်ဆရာကြီးများအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သန်လျင်မြို့ မင်းကျောင်း ပထမပြန်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာဘိဝံသထံမှ ပရိသတ်များက အနုမောဒနာတရားနာယူကြပြီး လှူဒါန်းမှုအစုစုတို့အတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကြသည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြသည့် ဆရာတော်ကြီးများအား နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပရိသတ်များက နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး ဆရာတော်ထံ လှူဖွယ်ပစ္စည်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တောင်သမန်ငှက်လှေများ နိုင်ငံခြားသားတို့ စိတ်ဝင်စား

မြင်းမူ မတ် ၂၀

မြန်မာနိုင်ငံ၏နေရာသီနေ့ပူပူတွင် တောင်သမန်အင်း ကကြွကြွခံ၍ နေရာသီကို အံတုနေသည်။ မခန်းနိုင်သော တောင်သမန်ရေပြင်တွင် ငှက်လှေများက အပန်းဖြေလာသူများကို ကြိုဆိုနေသည်။ အထူးသဖြင့် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများ၏ စိတ်ဝင်စားမှုကို အခံရဆုံးဖြစ်သည်။

နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားများကလည်း ကန်ရေပြင်အလှနှင့် ဦးပိန်တံတားတို့၏အလှကို ရေပြင်ပေါ်မှ ငှက်လှေစီးရင်းခံစားကြသည်။ ပါလာသောကင်မရာဖြင့် မြန်မာ့သဘာဝရွှေမျှော်ခင်းအလှကို မှတ်တမ်းတင်ကြသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း ငှက်လှေသမားတို့အတွက် ဝင်ငွေ

အဆင်ပြေကြသည်။ ငှက်လှေဖြင့် ကန်ရေပြင်တစ်ပတ် လှည့်ပတ်ပို့ဆောင်ရုံဖြင့် ငွေကျပ် ၇၀၀၀ ရရှိကြသည်။ တစ်နေ့လျှင် အနည်းဆုံး သုံးခေါက်မျှ ပို့ဆောင်ရုံဖြင့် မိသားစုစားဝတ်နေရေးအဆင်ပြေကြသည်။ နိုင်ငံခြားသားများကလည်း မိမိတို့သိလိုသမျှ မြင်လိုသမျှ သိခွင့်မြင်ခွင့်မှတ်တမ်းတင်ခွင့်ရရှိကြသဖြင့် ကျေနပ်နေကြသည်။ ဝန်ဆောင်မှုအကောင်းဆုံးကို ပေးစွမ်းနိုင်သော မြန်မာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်းအတွက် ကျေနပ်အားရဖွယ်ရာ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (အောက်ပုံ)

(၆၂၄)



မန္တလေးမြို့တွင် နွေရာသီပညာဒါနအင်္ဂလိပ်စာ အခမဲ့တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်

မန္တလေး မတ် ၂၀
Royal English Education Centre(REEC)မှ ဧပြီ ၂၀ ရက်မှ မေ ၃၀ ရက်ထိ General English-4 Skills အခြေခံသင်ခန်းစာ နွေရာသီပညာဒါနအဖြစ် အင်္ဂလိပ်စာအခမဲ့ သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ရာ

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုပြီးသူများမှ စ၍ မည်သူမဆိုအခမဲ့ တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်သည်။ “အင်္ဂလိပ်စာကို အပေါ်ယံနားထောင်တတ်၊ ဖတ်တတ်၊ ပြောတတ်ရုံနဲ့ မလုံလောက်ပါဘူး။ အခြေခံကျကျ ရေးတတ်ဖို့လည်း

လိုအပ်ပါတယ်။ ငယ်ရွယ်တဲ့ ကလေးတွေအတွက် အခြေခံအုတ်မြစ် ခိုင်မာအောင် Grammer,Essay,Letter Writing များကို ကိုယ်တိုင်တွေ့၊ ကိုယ်တိုင်ရေးတတ်အောင်၊ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်အောင် နည်းစနစ်တကျ သင်ကြားပေးမှာပါ။ အင်္ဂလိပ်စာကို

ဒေသခံပြည်သူများ အဓိကအားထားသွားလာအသုံးပြုသည့် မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတားသစ် ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

မိတ္ထီလာ မတ် ၂၀
မိတ္ထီလာဒေသခံပြည်သူများအဓိကအားထားသွားလာ အသုံးပြုသည့် မိတ္ထီလာ-ကျောက်ပန်းတောင်း ကားလမ်းမပေါ်ရှိ မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတားသစ်လေးလမ်းသွား ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ယင်း တံတားအနောက်ဘက်ထိပ်တွင် ပြုလုပ်သည်။ အဆိုပါ မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတားသစ်ဖွင့်ပွဲသို့ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးရဲမြင့်၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ဝေသုံး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးလှိုင်၊ တာဝန်ရှိသူများ၊

မြို့မိမြို့ဖများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ တက်ရောက်ကြသည်။ မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတားသစ်လေးလမ်းသွားကို တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ကျော်မိုး၊ တံတားဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဟန်စိုး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်လင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ ဆက်လက်၍ ကန်ကူးတံတားသစ်ကမ္ဘာကျော်စာကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးရဲမြင့်တို့က စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး

အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပေးသည်။ ယင်းနောက် မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတား ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသူများနှင့် အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ ရိုက်ကူးပြီး ကန်ကူးတံတားသစ် အနောက်ထိပ်မှ အရှေ့ထိပ်သို့ စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ကြသည်။

မိတ္ထီလာကန်ကူးတံတားသစ်မှာ အရှည် ပေ ၈၀၀၊ အကျယ် ၄၈ ပေ၊ လူသွားလမ်းတစ်ဖက် ခြောက်ပေ ဖြစ်ပြီး တံတားအမျိုးအစားမှာ အုတ်မြစ် Mini Bored Pile ကိုယ်ထည် သံကူကွန်ကရစ်တိုင်၊ အပေါ်ထည် RC Girder နှင့် PC Girderများဖြင့် စုစုပေါင်းကျပ်သန်း ၂၇၀၀ အကုန်ကျခံတည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ကန်ကူးတံတားသစ်တည်ဆောက်ပြီးစီး၍ ဒေသခံပြည်သူများသာမက မန္တလေး၊ တောင်ကြီး၊ မြင်းခြံ၊ ရန်ကုန်၊ ကျောက်ပန်းတောင်း မြို့ကြီးတို့သို့ ဖြတ်သန်းသွားလာသည့် မော်တော်ယာဉ်များ လမ်းခရီးအဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ဖြတ်သန်းသွားလာ အသုံးပြုနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ချမ်းသာ-မိတ္ထီလာ)

ဘဝတစ်လျှောက်လုံး အသုံးချနိုင်အောင် ပညာဒါနအဖြစ် အခမဲ့သင်ကြားပေးမှာပါ”ဟု သင်ကြားပေးမည့် ဆရာမဒေါ်ပြည့်စုံမြင့်က ပြောသည်။ အဆိုပါ ပညာဒါနအင်္ဂလိပ်စာသင်တန်းတွင် General English -4 Skills အခြေခံသင်ခန်းစာမှ စတင်သင်ကြားပေးမည်။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုပြီးသူများမှစပြီး

သင်တန်းအချိန်မှန် တက်ရောက်နိုင်သူများ တက်ရောက်နိုင်သည်။ စနစ်တကျသင်ကြားပေးနိုင်အောင် လူဦးရေ ကန့်သတ်ထားသဖြင့် တက်ရောက်လိုပါက ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် မြဝတီမင်းကြီးလမ်းလမ်းသွယ်(၁၇) (၆၈)လမ်းနှင့် (၆၉)လမ်းကြား၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၄၀၀၀၅၁၃၊ ၀၉-၂၀၃၇၇၉၆ သို့ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (၀၀၂)

လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ပြည်ထောင်စုအစိုးရဝန်ကြီးဌာန ၂၁ ဌာနနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရေ ၁၈ ဦး သတ်မှတ်ခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကအတည်ပြု

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒသမမြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုအစိုးရဝန်ကြီးဌာန အရေအတွက်နှင့် အမည်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရေသတ်မှတ်ခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်းတို့ဆောင်ရွက်သည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြောက် ခြင်းခံရသည့် ဦးထင်ကျော်က ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန အရေအတွက် နှင့် အမည်သတ်မှတ်ခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရာတွင် လက်ရှိ ပကတိအခြေအနေအရ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နယ်စပ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ဟိုတယ်နှင့်ခရီး သွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဆောက် လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုဝန်ကြီး ဌာနတို့ကို မူလအတိုင်းထားရှိမည်

တို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ သတ္တုတွင်း ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနတို့ကို ဝန်ကြီးဌာန တစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်း ခြင်း၊ လျှပ်စစ်ဝန်ကြီးဌာနနှင့် စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာနတို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခု တည်းပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာနနှင့် အလုပ်သမား၊ အလုပ် အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန တို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာနနှင့် သာသနာရေးဝန်ကြီး ဌာနတို့ကို သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနအဖြစ် ပေါင်း

တစ်ခုလုံးငြိမ်းချမ်းသာယာရေး၊ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး၊ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေး အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်နေသည့် တိုင်းရင်းသားရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန တစ်ခုကို ဖွဲ့စည်းထားပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများ ယခုကဲ့သို့ဖွဲ့စည်းမှု ကြောင့် ဝန်ထမ်းအချို့အနေဖြင့် ဝန်ကြီးဌာနများ လျော့နည်းသွားသည့် အတွက် အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်နိုင်ကြောင်း စိုးရိမ်နေမှုကို ကြားသိရပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများကို ပေါင်းစည်းလိုက် ခြင်းဖြင့် ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဝန်ကြီးဦးရေ လျော့နည်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းများကို သင့်လျော်သလို ပြောင်းရွှေ့နေရာချထားခြင်းအားဖြင့် အလုပ်အကိုင်လိုခြုံမှုပေးနိုင်မည်ဖြစ် ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံဝန်ထမ်းများအနေဖြင့်

အတွင်း လစာစရိတ်၊ အဆောင် အယောင်နှင့်အသုံးစရိတ် သန်းပေါင်း (၅၀၀၀) ခန့်ကို နိုင်ငံတော်အတွက် ခြိုးခြံချွေတာနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံအနေဖြင့် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာ ငွေသုံးစွဲမှုကို အတတ်နိုင်ဆုံး လျော့ နည်းသက်သာပြီး အတတ်နိုင်ဆုံး ခြိုးခြံချွေတာနိုင်မှသာ နိုင်ငံတော် ဘဏ္ဍာငွေများ စုဆောင်းနိုင်ပြီး ဖွံ့ဖြိုးမှုအနည်းဆုံးနိုင်ငံ အဖြစ်မှ လွတ်မြောက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နောင်မျိုးဆက်များအတွက် နိုင်ငံ ဘဏ္ဍာအရန်ငွေ ချန်ထားနိုင်မှသာ တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ် ပါကြောင်း၊ အဆိုပါဘဏ္ဍာငွေများ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေဘဲ ပိုမိုသည့် နေရာမှ လိုသည့်နေရာသို့ ပြည်သူ လူထု၏ လူနေမှုဘဝအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရေးအတွက် မျှဝေနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။



နိုင်ငံတော်သမ္မတအဖြစ်ရွေးချယ်တင်မြောက်ခြင်းခံရသည့် ဦးထင်ကျော်



ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒသမမြောက်နေ့ ကျင်းပစဉ်။

ဖြစ်ပါကြောင်း။ အချို့ဝန်ကြီးဌာနများမှာ အမျိုးတူ၊ ဘာသာရပ်တူ၊ လုပ်ငန်းသဘောတူ သည့်အတွက် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သမ္မတရုံးဝန်ကြီး ဌာန(၆)ခုကို တစ်ခုတည်းထားရှိခြင်း၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန၊ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်း နှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီး ဌာနနှင့် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနတို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်း စပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန နှင့် ဆက်သွယ်ရေး၊ သတင်းအချက် အလက်နှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန

စပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ အားကစားဝန်ကြီး ဌာနနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်း စပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန နှင့် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန တို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးဌာနနှင့် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန တို့ကို ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုတည်းအဖြစ် ပေါင်းစပ်ဖွဲ့စည်းခြင်းတို့ကို ပြုလုပ် ခဲ့ပါကြောင်း။ ထို့ပြင် တိုင်းရင်းသားများအားလုံး လက်တွဲမဖြုတ်စတမ်း သွေးစည်း ညီညွတ်မှုဖြင့် ပြည်ထောင်စုကြီး

ဥပဒေစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများဖြင့် ညီညွတ်ခြင်းရှိသည့် အလုပ်မျိုးကိုသာ လုပ်ကိုင်ပါက အလုပ်လက်မဲ့လုံးဝမဖြစ် နိုင်ကြောင်းကို ပြောကြားလိုပါကြောင်း။ ယခုကဲ့သို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဌာနအရေအတွက်နှင့် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဦးရေ လျော့နည်းသွားခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအတွက် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာ တွင်ဖြစ်စေ၊ အစိုးရမူဝါဒများကို ဖော်ဆောင်ရာတွင်ဖြစ်စေ နှောင့်နှေး ကြန့်ကြာမှုများ ငွေကြေးကုန်ကျမှုများ လျော့နည်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ထို့ပြင် လျော့နည်းသွားသည့် ဝန်ကြီးများ၏ ငါးနှစ်သက်တမ်း

အဆိုပါ လျော့ချလိုက်သည့်ဝန်ကြီး များ၏ သန်းပေါင်း(၅၀၀၀) ခန့်ရှိသည့် လစာနှင့် အဆောင်အယောင် အသုံး စရိတ်များကို နိုင်ငံတော်တွင် လိုအပ် နေသည့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့ တွင် ပိုမိုသုံးစွဲနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိအနေဖြင့် အရေအတွက်ထက် အရည်အချင်းကို ဦးစားပေးရေး၊ အဂတိတရားကင်းစင်သော လူ့ အသိုင်းအဝိုင်းဖော်ဆောင်ရေး၊ အမျိုး သားအကျိုးစီးပွားရှေးရှုရေး၊ ပြည်သူ့ ဘဏ္ဍာခြိုးခြံချွေတာရေးနှင့် စွမ်း ဆောင်ရည်ပြည့်ဝသည့် ကျစ်လျစ် သော အစိုးရတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းနိုင်ရေးကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါ ကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ(၃၁)၊ နည်းဥပဒေ (၂၄)တို့နှင့်အညီ ပြည်ထောင်စု အစိုးရဝန်ကြီးဌာန အရေအတွက်နှင့် အမည်သတ်မှတ်ခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း ၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက စက်ခလုတ်အသုံးပြုပြီး လျှို့ဝှက် ဆန္ဒမဲပေးကြရာ ထောက်ခံမဲ (၆၁၁) မဲ၊ ကန့်ကွက်မဲ(၃)မဲ၊ ကြားနေမဲ(၂၂)မဲနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရေ သတ်မှတ် ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ထောက်ခံမဲ (၆၀၁) မဲ၊ ကန့်ကွက်မဲ (၂၂) မဲနှင့်

ကြားနေမဲ (၁၄) မဲ အသီးသီးရရှိကြပြီး ယနေ့အစည်းအဝေးသို့ တက် ထောက်ခံဆန္ဒမဲများသည် အတွက် ရောက်ခွင့်ရှိသူ လွှတ်တော်ကိုယ်စား ယင်းကိစ္စများအပါအဝင် ပြည် လွယ်ဦးရေ ၆၅၃ ဦးအနက် ၆၄၇ ဦး ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနအမည် သတ်မှတ်ချက်များအနက်မှ ယဉ်ကျေးမှု ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စု

ဝန်ကြီးဌာနများ ယခုကဲ့သို့ ဖွဲ့စည်းမှု ကြောင့် ဝန်ထမ်းအချို့အနေဖြင့် ဝန်ကြီးဌာန များ လျော့နည်းသွားသည့်အတွက် အလုပ် လက်မဲ့ဖြစ်နိုင်ကြောင်း စိုးရိမ်နေမှုကို ကြားသိရ၊ ဝန်ထမ်းများကို သင့်လျော်သလို ပြောင်းရွှေ့နေရာချထားခြင်းအားဖြင့် အလုပ် အကိုင် လုံခြုံမှုပေးနိုင်မည်ဖြစ်

နှင့် သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာနအစား လွှတ်တော်အစည်းအဝေး (၁၁) သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီး ရက်မြောက်နေ့ကို မတ် ၂၂ ရက် ဌာန ပြင်ဆင်သတ်မှတ်ခြင်းကိုပါ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပမည် လွှတ်တော်က အတည်ပြု ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

မိမိအနေဖြင့် အရေအတွက်ထက် အရည်အချင်းကို ဦးစားပေးရေး၊ အဂတိတရားကင်းစင်သော လူ့အသိုင်းအဝိုင်းဖော်ဆောင်ရေး၊ အမျိုးသားအကျိုးစီးပွားရှေးရှုရေး၊ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာ ခြိုးခြံချွေတာ ရေးနှင့် စွမ်းဆောင်ရည်ပြည့်ဝသည့် ကျစ်လျစ်သောအစိုးရတစ်ရပ် ဖွဲ့စည်းနိုင်ရေးကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်

ဒုတိယအကြိမ် ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ဆက်လက်ကျင်းပ ဟားခါး မတ် ၂၀
ဒုတိယအကြိမ် ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန် အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ဟားခါးမြို့ ပြည်နယ်လွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးဘွဲ့ နှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၂၃ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌက ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ စိစစ်ရေး ကော်မတီ၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ အရေးဆိုင်ရာကော်မတီနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အာမခံချက်များ၊ ကတိများ၊ တာဝန်ခံချက်များ၊ တိုင်ကြား စာနှင့် အသနားခံစာ စိစစ်ရေးကော်မတီဖွဲ့စည်းရန်နှင့် ယင်းကော်မတီများတွင် ပါဝင်မည့်အမည်စာရင်းများကို အဆိုပြုတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သန်းက ပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ အဆိုပြုတင်ပြ သည့် ရေးရာကော်မတီများ၏ သက်တမ်း၊ တာဝန်များ၊ လုပ်ငန်းများ၊ ကော်မတီများ အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်း၊ ရပိုင်ခွင့်များ၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်များ၊ ကော်မတီမှရပ်စဲခြင်း၊ အရေးယူရန် တင်ပြခြင်းများအား ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကာ အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ကို နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ် တွင် ရပ်နားပါသည်။ ဒုတိယအကြိမ် ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန် အစည်းအဝေး တတိယနေ့ကို မတ် ၂၂ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ချင်းပြည်နယ် (ပြန်/ဆက်)

နိုင်ငံတကာ



တရုတ်နှင့်နီပေါ ရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးနှင့် ကုန်သွယ်ရေးလှုပ်ထွေးမှုတို့ကို ဖြေရှင်းပေးရေး ဆွေးနွေး

ပေကျင်း မတ် ၂၀

တရုတ်နှင့် နီပေါနိုင်ငံအကြား ရထားလမ်းဖောက်လုပ်ရေးကိစ္စကို သုံးသပ်လေ့လာသွားရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးလှုပ်ထွေးမှု ထူထောင်နိုင်ရေးအတွက် ဖြစ်တန်ခြေလေ့လာမှု ပြုလုပ်သွားရန် တရုတ်နိုင်ငံက မတ် ၂၀ ရက်တွင် သဘောတူညီလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိနေသော နီပေါဝန်ကြီးချုပ် ကေပီအိုလီသည် မြို့တော်ပေကျင်းရှိ ပြည်သူ့မဟာခန်းမ ဆောင်ကြီး၌ ဝန်ကြီးချုပ် လီခေအိုးနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာ တွင် တရုတ်ခေါင်းဆောင်က အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခြင်းဖြစ်သည်။

ကုန်းတွင်းပိတ် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သော နီပေါနိုင်ငံသည် ယင်း၏ အိမ်နီးချင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံအပေါ် မှီခိုအားထားနေရမှု လျော့ချနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။ ဟိမဝန္တာတောင်တန်းရှိ နီပေါနိုင်ငံသည် တရုတ်နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံအကြား သဘာဝအရ ကြားခံပေးထားသော နိုင်ငံငယ်လေး တစ်နိုင်ငံဖြစ်သည်။

နီပေါနိုင်ငံသည် ယမန်နှစ် စက်တင်ဘာလက ဘုရင်စနစ်ခေတ်လွန်ကာလ ပထမဆုံးသော ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီးနောက် ယင်းဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို မကျေနပ်သော တိုင်းရင်းသားမျိုးနွယ်များက နယ်စပ်ဒေသ၌ ပိတ်ဆို့ဆန္ဒပြမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အိန္ဒိယ နိုင်ငံဘက်မှ ဝင်ရောက်လာသော ထရပ်ကားများကို ပိတ်ဆို့ထားခဲ့ရာ နီပေါနိုင်ငံ၌ စက်သုံးဆီနှင့် ဆေးဝါး ပြတ်တောက်မှုပြဿနာကို ဆိုးဆိုးရွားရွား တွေ့ကြုံခံစားခဲ့ရသည်။

လွန်ခဲ့သည့်လတွင် နယ်စပ်ဒေသအား ပိတ်ဆို့ထားမှု ပြီးဆုံးခဲ့သော်လည်း ကုန်ပစ္စည်းရှားပါးမှု ဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။

တရုတ်နိုင်ငံနှင့် ဆက်ဆံရေးမြှင့်တင်နေချိန်တွင် မြို့တော်ပေကျင်းသို့ မိမိရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် အိုလီက ပြောကြားသည်။ နှစ်နိုင်ငံ ဆက်သွယ်မည့် ရထားလမ်းနှစ်လမ်း ဖောက်လုပ်နိုင်ဖွယ်ရှိမှုကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**

အင်ဒိုနီးရှားစစ်ရဟတ်ယာဉ်ပျက်ကျမှုကြောင့် လူ ၁၂ ဦး သေဆုံး

ဂျကာတာ မတ် ၂၀

အင်ဒိုနီးရှားစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်းသည် နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း၌ မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပျက်ကျခဲ့ရာ ရဟတ်ယာဉ်ပေါ်လိုက်ပါသွားသူ ၁၂ ဦးသေဆုံးပြီး တစ်ဦးပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည်။

အင်ဒိုနီးရှားစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ရဟတ်ယာဉ်သည် ပျက်ကျသွားပြီး ဆူလာစေတီကျွန်း ပိုဆီမြို့ ဆင်ခြေဖုံးဒေသရှိ စိုက်ခင်းတစ်ခုထဲတွင် မီးလောင်ပေါက်ကွဲသွားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ရဟတ်ယာဉ်ပေါ်တွင် ရဟတ်ယာဉ်မောင်းနှင် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၃ ဦးလိုက်ပါသွားသည်ဟု အင်ဒိုနီးရှားစစ်ဘက်က ပြောကြားသည်။

အင်ဒိုနီးရှားစစ်ဘက်သည် အစ္စလာမစ်နိုင်ငံထူထောင်ရေး(အိုင်အက်စ်)အဖွဲ့ကို သစ္စာခံသည်ဟု ကတိပြုထားသည့် စစ်သွေးကြွများကို နှိမ်နင်းရန် ပိုဆီဒေသတွင် တပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြန့်ဖြူးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းဒေသသည် စစ်သွေးကြွများ အခိုင်အမာနေရာယူထားသည့် ဒေသဖြစ်သည်။

ရဟတ်ယာဉ်သည် ပိုဆီမြို့သို့ ဦးတည်ပျံသန်းစဉ် ပျက်ကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ရဟတ်ယာဉ်သည် ရာသီဥတုအခြေအနေဆိုးရွားမှုကြောင့် ပျက်ကျခြင်းဖြစ်ဖွယ်ရှိသည်ဟု ယူဆကြသည်။

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် လွန်ခဲ့သည့်လကလည်း လေတပ်တိုက်လေယာဉ်တစ်စင်း လူနေရပ်ကွက်တစ်ခုပေါ်သို့ ပျက်ကျခဲ့ရာ လေးဦးသေဆုံးခဲ့သည်။ ထို့ပြင် လွန်ခဲ့သည့်နှစ် ဇွန်လတွင်လည်း လေတပ်ပို့ဆောင်ရေးလေယာဉ်တစ်စင်း လူနေရပ်ကွက်တစ်ခုပေါ်သို့ ပျက်ကျခဲ့မှုကြောင့် လူ ၁၂၀ သေဆုံးခဲ့ရသည်။ **အင်န်အိတ်ချ်ကေ။**



အမေရိကန်နှင့်ဖိလစ်ပိုင် စစ်စခန်းသဘောတူညီချက် မေးခွန်းထုတ်စရာဖြစ်ရဟု တရုတ်ပြောကြား

ပေကျင်း မတ် ၂၀

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံအကြား လွန်ခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်အတွင်းက ရရှိခဲ့သော သဘောတူညီချက်တစ်ရပ်အရ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၏ စစ်အခြေစိုက်စခန်းငါးခုတွင် အမေရိကန်၏စစ်ရေး တည်ရှိမှုကို ခွင့်ပြုပေးခြင်းသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ် အတွင်း စစ်ရေးပဋိပက္ခအတွက် ပြင်ဆင်သည့်လုပ်ရပ် ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံက ပြောကြားသည်။

ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများအနက် ကူးလူးသွားလာမှုအများဆုံး ရေကြောင်းလမ်းများ တည်ရာ တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း ရေကြောင်း ပိုင်နက်အခြားပွားများ တိုးတက်ဖြစ်ပေါ်နေချိန်တွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက အရှေ့အာရှနိုင်ငံများ၌ စစ်ရေးစွမ်းပကားများဖြင့်တင်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် ဒေသအတွင်းရှိ နိုင်ငံများသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်တွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အငြင်းပွားနေသည့် ကျွန်းစုများ၌ တရုတ်နိုင်ငံက လူလုပ်ကျွန်းများတည်ဆောက်ကာ စစ်ရေးအခြေစိုက် စခန်းများ တည်ဆောက်နေခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်ပူပန်မိသည်ဟု ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ကြသည်။

အမေရိကန်နှင့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတို့၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ဒေသတွင်းရှိ တတိယနိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာပိုင်စိုးမှုနှင့် လုံခြုံရေးအကျိုးစီးပွားများအား ထိခိုက်မှုမရှိသင့်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဟွာချွန်ယင်က ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**



ပျောက်ဆုံးမလေးရှားလေယာဉ်မှ ဖြစ်ဖွယ်ရှိသော အပျက်အစီးအပိုင်းအစ ဩစတြေးလျသို့ ရောက်ရှိ

ဆစ်ဒနီ မတ် ၂၀

ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့သော မလေးရှားလေကြောင်းဌာနပိုင် အမ်အိတ်ချ်-၃၇၀ လေကြောင်းခရီးစဉ် ခရီးသည်တင်လေယာဉ်တစ်စင်းမှ အပျက်အစီးအပိုင်းအစဟုယူဆရသော အကျိုးအပဲ့တစ်ခုကို အာဖရိက အရှေ့တောင်ပိုင်း ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းကမ်းလွန်၌ ယခုလအစောပိုင်းက ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ပြီးနောက် စစ်ဆေးစမ်းသပ်မှုပြုလုပ်နိုင်ရန် ဩစတြေးလျနိုင်ငံသို့ပေးပို့ခဲ့ရာ ယင်းအပျက်အစီးအပိုင်းအစ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပြောကြားကြသည်။

မလေးရှားလေကြောင်းမှ ခရီးသည်တင်လေယာဉ်ပျောက်ဆုံးသွားပြီးနောက် နှစ်နှစ်အကြာတွင် အဆိုပါအပျက်အစီးအပိုင်းအစကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သည်။

မိုဒစ်ဘစ်နိုင်ငံပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းကမ်းလွန်၌ ယခုလအစောပိုင်းက အရှည်တစ်မီတာရှိ အဖြူရောင်သတ္တုထည်အပိုင်းအစတစ်ခုကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ရပြီးနောက် စစ်ဆေးအတည်ပြုနိုင်ရန် ဩစတြေးလျနိုင်ငံသို့ ပေးပို့ခြင်းဖြစ်သည်။ **ရိုက်တာ။**

မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုပြုလုပ်နိုင်ဟု တောင်ကိုရီးယား ပြောကြား

ဆိုးလ် မတ် ၂၀

ခေါင်းဆောင်ပိုင်းက ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ရပ်ချမှတ်ပါက မြောက်ကိုရီးယား နိုင်ငံအနေဖြင့် မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို နောက်ထပ်နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှု ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေးဝန်ကြီးဌာနက မတ် ၂၀ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုကို ယခုအချိန်ပင်ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း အစိုးရက ဖြစ်နိုင်ဖွယ်ရာများအားလုံးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်လျက် ရှိကြောင်း တောင်ကိုရီးယားပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ကျောင်းကျန်ဟီးက ပုံမှန်သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်၌ ပြောကြားသည်။ မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက စတုတ္ထမြောက်နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုကို ပြီးခဲ့သည့် ဇန်နဝါရီ ၆ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ဟန်ဆောင်ထားသောဒုံးကျည် နည်းပညာစမ်းသပ်မှုတစ်ရပ်အဖြစ် ရှုတ်ချခဲ့ခဲ့ရသည့် တာဝေးပစ်ဒုံးပျံပစ်လွှတ်မှု တစ်ရပ်ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံတို့၏ နှစ်စဉ်ပြုလုပ်နေကျ ပူးတွဲစစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများကို တုံ့ပြန်သောအားဖြင့် နျူကလီးယား လက်နက်ဖြင့် လက်ဦးမှုယူတိုက်ခိုက်မှုပြုလုပ်မည်ဟု ပြုယမ်းကသတ်ပေးခဲ့ပြီး မြောက်ကိုရီးယားခေါင်းဆောင် ကင်ဂျုံအန်က နျူကလီးယားထိပ်ဖူးများနှင့် တိုက်ချင်းပစ်ဒုံးကျည်စမ်းသပ်မှုများပြုလုပ်ရန် အမိန့်ပေးခဲ့သည်။ မတ် ၇ ရက်က စတင်ခဲ့သော Key Resolve စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုမှာ ပြီးခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်က ပြီးဆုံးခဲ့ပြီဖြစ်သော်လည်း Foal Eagle စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုမှာ ဧပြီ ၃၀ ရက်ထိ ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။

တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်က နျူကလီးယားဖောက်ခွဲမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်မှုကိုဖော်ပြခဲ့သည်။ ခေါင်းဆောင်ပိုင်းက ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်သည့် မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုပြုလုပ်ရန်အဆင်သင့်ဖြစ်မှုကို မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ဆက်လက်ဆုတ်တင်ခဲ့သည်ဟု တောင်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ မွန်းဆန်ကျွန်းက ပုံမှန်သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်၌ ပြောကြားသည်။ တောင်ကိုရီးယားစစ်ဘက်က တောင်ကိုရီးယားနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတို့မှ ထောက်လှမ်းရေးအာဏာပိုင်များနှင့်အတူ သက်ဆိုင်ရာအခြေအနေများကို အနီးကပ်စောင့်ကြည့်၍ ကြိုတင်ပြင်ဆင်လျက်ရှိကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။ **ဆင်ဟွာ။**



မြန်မာလွှတ်တော်များ၏ အရည်အသွေးမြှင့်တင်မှုဆိုင်ရာသင်တန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၀
ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်သည် ဗြိတိန်နိုင်ငံအခြေစိုက် Westminister Foundation For Democracy (WFD) မှ ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Devin O' Shaun ghneysy ခေါင်းဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်နေရာဆောင် အမှတ် (၁) အစည်းအဝေး ဧည့်ခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။**(အပေါ်ပုံ)**
ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် Westminister Foundation For Democracy (WFD) ၏ ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် လုပ်ငန်း

ဆောင်ရွက်မှုများကို ရှေးဦးစွာ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး WFD မှ မြန်မာလွှတ်တော်များ၏ အရည်အသွေးမြှင့်တင်မှု ဆိုင်ရာသင်တန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြ သည်။
တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်စုစုလှိုင်၊ ပြည်သူ့ လွှတ်တော် ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြ သည်။
(သတင်းစဉ်)

* ဖာပုံမြို့မှ

ဖော်ပြပါ မူဝါဒလမ်းညွှန်ချက်၊ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဖာပုံ ခရိုင် ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ယူထိန်းသိမ်းထားသော ကြက်ဖ မွေးဇောင်းကျွန်းပတ်တာသို့ရောက်၍ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ရာတွင် “ဒီကျွန်းကို ကြက်ဖမွေးဇောင်းကျွန်းပတ်တာလို့ ခေါ်ပါတယ်။ ကျွန်းပတ်တာ အလျား ၄၆ မိုင်ရှိပြီး ပျမ်းမျှတာထိုင်ပုံအကျယ် ၁၂ ပေ၊ သတ်မှတ်အမြင့်ပေ (A.C.L) ၈ ဒသမ ၅ ပေရှိပြီး အကျိုးပြုရေရိယာ ၃၄၃၉၁ ဧကဖြစ်ပါတယ်။ တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့တဲ့ ကာလကတော့ ၁၉၈၆ ခုနှစ် ဖြစ်ပါတယ်။ ဘားလား၊ ဖလက်၊ ဝါးချောင်း၊ ရပ်ဖရုံ၊ ကဇောင်းမ၊ ဗလီရိုး၊ အောက္ကဘာ၊ အောက္ကဘာ ရေထိန်းတံခါး၊ စံပုလဲ၊ အဖောင့် စတဲ့ ရေတံခါးတွေအသုံးပြုပြီး မိုးတွင်းအခါ ကျွန်းတွင်းပိုလျှံရေတွေကို ထုတ်ပေးပါတယ်။ ကွင်းရေကြီးပြီး မိုးအလွန်များတဲ့ နှစ်တွေမှာ အချို့သောနေရာတွေ ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုရှိခဲ့တဲ့အတွက် ယခုနှစ်များ အတွင်း ကျုံ့တမာရေတံခါး(၄ ပေ x ၄ ပေ - ၄ ပေ) တပ်မဲ့ရေတံခါး (၄ ပေ x ၄ ပေ - ၂ ပေ)၊ လမုလေး ရေတံခါး(၄ ပေ x ၄ ပေ - ၂ ပေ) နဲ့ ရိုးကောက်ရေတံခါး (၅ ပေ x ၅ ပေ - ၃ ပေ) ရေတံခါးတွေကိုလည်း ထပ်မံတည်ဆောက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ဒေသနေသူတွေအတွက် အကျိုးပြု မှာပါ။ ဒီနှစ်မှာတော့ ကွင်းရေနုတ်ရေတံခါးတွေဖြစ်တဲ့ ကျုံ့တမာ၊ ရိုးကောက် နဲ့ ရေသွင်းရေတံခါးတွေဖြစ်တဲ့ လမုလေးနဲ့ တပ်မဲ့ စတဲ့ ရေတံခါး လေးလုံး တည်ဆောက်ပေးခဲ့ပြီး ရေတံခါးဟောင်းတစ်လုံးဖြစ်တဲ့ စံပုလဲရေတံခါး (၈ ပေ x ၈ ပေ - ၆ ပေ) ရေတံခါးကိုလည်း ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးခဲ့ပါတယ်။ ဒီကျွန်းပတ်တာအတွင်းမှာရှိတဲ့ စိုက်ဧကတွေအတွင်းကို ပြင်ပရေခံနိုင်ရောက်မှု မရှိစေရေးနဲ့ မိုးရာသီရေကြီးနစ်မြုပ်မှုက ထိရောက်စွာ ကာကွယ်နိုင်ရေး၊ နောက်ပြီး ဒီကျွန်းပတ်တာကို အကြောင်းပြုပြီး ကျေးရွာချင်းဆက် လွယ်ကူစွာ

သွားလာနိုင်ရေး စတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေနဲ့ ဆောင်ရွက်ပေးနေတာဖြစ်ပါတယ်။” ဟု ဖာပုံခရိုင် ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဇော်က ပြောသည်။
ယခုကဲ့သို့ ရေချိုသွင်းရေတံခါးနှင့် ရေပိုထုတ် ရေတံခါးများကို နှစ် အလိုက် တည်ဆောက်ပေးခဲ့သဖြင့် နှစ်အတွင်း နေ့စဉ်စိုက်ပျိုးမှုပမာဏမှာ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ၃၆၇၂၈၇ ဧက၊ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် ၃၇၀၀၂၂ ဧက၊ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ၃၇၀၅၀၀ ဧက၊ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် ၃၇၀၉၀၀ ဧက၊ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ၃၇၁၃၀၀ ဧက၊ ၂၀၂၅-၂၀၂၆ ခုနှစ်တွင် ၃၇၁၇၀၀ ဧကထိ မြင့်မားလာခဲ့ပြီး အလားတူ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု ပမာဏမှာလည်း ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ၈၃၀၁၉၆ ဧက၊ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ခုနှစ်တွင် ၈၂၅၀၇၆ ဧက၊ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ၈၂၀၅၇၄ ဧကနှင့် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် ၈၂၅၄၇၇ ဧကအထိ အသီးသီးမြင့်တက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
“အဘိုးတို့ရွာက မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ရွာဆိုမယမယ အင်မတန် သမိုင်းကြီးတဲ့ ရွာပဲ။ စံရာကသိုင်း မြန်မာတိုင်းဟု တလင်းသုံးရပ် မဟုတ်မီကလေး မော်လမြိုင် ထားဝယ် တသွယ်ရေမြစ် ကုလားထိပ်ဖော်တင် ပင်လယ်ကျောက်ဖြူ ဇမျှ မတိမ် ပုသိမ်မြောင်းမြ ဒလမကျန် တစ်ဖန်ပဲခူး မြို့ရိုးမြို့တာ ဥက္ကလာနာဂရ စတဲ့ မွန်လူမျိုးတွေရဲ့ ရာမညတိုင်း ၃၂ မြို့မှာ အပါအဝင်ဖြစ်တဲ့ ဖာပုံ (ဝါ) ထမင်းရေမြို့နယ်ထဲက အထင်ကရ ကျေးရွာကြီးတစ်ရွာပါ။ ခုဆို ရွာသက်တမ်း နှစ်ပေါင်း ၄၄၀ ကျော်ခဲ့ပါပြီ။ ရွာရဲ့မူလအမည်ကတော့ မွန်ဝေါဟာရအရ “ကျိုက်-ပါ-မေ့-ဇော်” လို့ သိရပါတယ်။ ကျိုက်-ဘုရား၊ ပါ-နှစ်ဂဏန်း၊ မေ့- တစ်ဂဏန်း၊ ဇော်-ပလ္လင် ဆက်စပ်အဓိပ္ပာယ်ကောက်ယူလိုက်တဲ့အခါ ဘုရား နှစ်ဆူ ပလ္လင်တစ်ခုလို့ အဓိပ္ပာယ်ရပါတယ်။ ဟိုးတုန်းထဲက ဘာသာ၊ သာသနာနဲ့ တည်ရှိစဉ်ပင်လာခဲ့တဲ့ ရွာပေါ့ဗျာ။ ခုမှ ခေတ်ကာလရွေ့လျော့ပြီး ကြက်ဖ

◆ အင်းလေးကန်မှ

ဒီနှစ်က အယ်နီညီရာသီဖြစ်တော့ ၂၀၁၀ တုန်းကလို ရေခန်းခြောက်မယ့် အရေး တွေးပူနေသူများအတွက် လက်ရှိအင်းရေပြင်အနေအထားကြောင့် စိုးရိမ်စရာမရှိကြောင်း မြင်မိပါတယ်။ ဆက်ပြီး စက်လှေဟာ နမ့်ဟူးချောင်း၊ ရွာမချောင်း၊ အင်းတိုက်ချောင်းတွေကို ဖြတ်သန်းသွားတော့လည်း ရေ လမ်းကြောင်းကောင်းမွန်တာ တွေ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ စက်လှေဆရာ ကိုသားငယ်က “လူတွေက အင်းလေးရေခန်းတယ် ပြောနေကြတယ်။ တကယ်တော့ သာလေး-နမ့်ပန်၊ ရွာမချောင်း၊ ငါးဖယ်ချောင်း ရေလမ်းကြောင်း တွေ စက်လှေကောင်းကောင်းသွားလို့ရပါတယ်။ ဒီရာသီခရီးသွားများလို့ စက်လှေမောင်းသမားတွေ အဆင်ပြေကြပါတယ်”ဟု ပြောပြသည်။
စာရေးသူလည်း အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားများအား ရွှေသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပြီး နမ့်ပန်ကျေးရွာရှိ အလိုတော်ပေါက်ဘုရားများအား ဖူးမြော်ကာ ငါးဖယ်ချောင်းကျောင်းမှတစ်ဆင့် ညောင်ရွှေကို ပြန်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လမ်းတစ်လျှောက် စက်လှေရေလမ်းများ ကောင်းမွန်ပြီး ရေလည်းခန်းခြောက်မှု မရှိသေးကြောင်း၊ ဘုရားဖူးညီညွတ်များလည်း အဆက်မပြတ်သွားလာရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် စိတ်ပူစရာအနေအထား မဖြစ်နိုင်သေးကြောင်း၊ အယ်နီညီရာသီဖြစ်၍ ရေငွေ့လျှံမှုတွေများကြောင်း၊ သို့သော် အထောက် အကူပြု နဒီကန်၊ သာစည်ကန်တွေမှာလည်း ရေအပြည့်ရှိနေတာမို့ အများ ပြည်သူတွေ စိတ်အေးချမ်းသာစွာဖြင့် အင်းလေးကန်သို့ လာရောက်လည် ပတ်နိုင်ကြပါကြောင်း ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါသည်။

လှော်ကားရေပိုက်လိုင်းချို့ယွင်းမှုပြုပြင်နေစဉ် ဂျိုးဖြူ၊ ဖူးကြီးနှင့် ငမိုးရိပ်ရေလှောင်ကန်များမှ ရေပုံမှန်ပြန်ပေးလျက်ရှိ

ရန်ကုန် မတ် ၂၀

ရန်ကုန်မြို့တွင်းရှိ မြို့နယ်များသို့ လှော်ကားရေလှောင်ကန်မှ ရေပေးပို့သော ၆၆ လက်မ ပိုက်မကြီးသည် မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၂ နာရီခန့်က မရမ်းကုန်း မြို့နယ် နဝဒေးမှတ်တိုင်အနီး အုတ်ပုံဆိပ်လမ်း ဇေယျာသီရိဗိမာန်ဘုန်းတော် ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းဖြတ်သန်းသောရေပိုက်လိုင်းတွင် ရေဖိအားပြင်းအား ဒဏ်ကြောင့် ကွန်ကရစ်ပိုက်လိုင်းချို့ယွင်းသွားပါသဖြင့် ပြည်သူများ အချိန် ကြာမြင့်စွာ ရေပြတ်လပ်မှုမရှိစေရန်အတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများက ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
အဆိုပါ ၆၆ လက်မ လှော်ကားရေပိုက်လိုင်းချို့ယွင်းမှုကို မတ် ၂၃ ရက် ညနေ ၆နာရီတွင် ရေများပုံမှန်ပြန်လည်ပေးပို့နိုင်ရန်အတွက် လူအား၊ ငွေအား၊ စက်ယန္တရားအားများ အသုံးပြု၍ တာဝန်ရှိသူများက နေ့ည အနီးကပ် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
လှော်ကားရေပိုက်လိုင်းချို့ယွင်းမှု ပြုပြင်နေစဉ်ကာလအတွင်း မင်္ဂလာဒုံ၊ ရွှေပြည်သာ၊ အင်းစိန်၊ လှိုင်သာယာ၊ မရမ်းကုန်း၊ ရန်ကင်း၊ ဗဟန်း၊ တာမွေ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ သာဓကော၊ ပုဇွန်တောင်၊ ဗိုလ်တထောင်၊ ပန်းဘဲတန်း၊ လှိုင်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်တို့၏ နေရာအချို့တွင် ရေပြတ်တောက်ခြင်းနှင့် အချို့ နေရာများတွင် ရေအားနည်းခြင်းများဖြစ်ပေါ်မည်ဖြစ်ကာ ဂျိုးဖြူ၊ ဖူးကြီးနှင့်



ငမိုးရိပ်ရေလှောင်ကန်များမှ ရေပေးပေးနေရာများတွင် ပုံမှန်အတိုင်း ရေပေးပေးလျက်ရှိပြီး ပိုက်လိုင်းပြုပြင်နေစဉ်ကာလအတွင်း ရေခွေတာသုံးစွဲ နိုင်ကြပါရန် သက်ဆိုင်ရာမှ ရေဒီယို၊ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် လူမှုကွန်ရက်များမှ အသိပေးနိုးဆော်ထားကြောင်း သိရသည်။ **(စောသိန်းဝင်း)**

ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ (၇၁)နှစ်မြောက် တပ်မတော်နေ့အထိမ်းအမှတ် စစ်ချီတေးသီချင်း၊ စစ်သည်တေးသီချင်း၊ ကဗျာနှင့် ဝတ္ထုစာမူပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများအမည်စာရင်း

စစ်ချီတေးသီချင်း

- ၁။ ပြည်ထောင်စုတပ်မတော်တို့အသင့်ရှိသည် တပ်ကြပ်ကြီး ဖုန်းမြင့်။ ပထမဆု
- ၂။ နိုင်ငံသားကောင်းတပ်မတော်မာန်ဝင့်ချီ မိုးသူ(သူခမ)၊ ၁၉၁၊ သရဖီလမ်း၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ။ ဒုတိယဆု
- ၃။ ပြည်ထောင်စုကိုကာကွယ်မည့်တပ်မတော် တပ်ကြပ်ကြီး စောစံနေကနဲစော။ တတိယဆု
- ၄။ ပြည်သူ့အတွက်ဒို့တပ်မတော်ရှိသည် ဝေလင်း(သူခမ)၊ ၁၂၃၀/က၊ ရွှေမင်းဝံလမ်း၊ အပိုင်(၄)၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ မြန်မာပြည်ထောင်စုရဲ့တပ်မတော် တပ်ကြပ်ကြီး ဇော်မျိုးထွန်း။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

- လေးစားပတတိ၊ သမိုင်းရှိသည့်တပ်မတော် မင်းသစ်ဝင်း(ကျောက်တံခါး)၊ အမှတ်(၁၂၅)၊ အောင်သပြေလမ်း၊ ဈေးပိုင်းရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံခါးမြို့။
- ၃။ ရွှေပြည်တိုက်ခြင် မြန်မာ့တပ်မတော် ချမ်းမြေ့အောင်(ကလေး)၊ DOK ကုန်စုံဆိုင်၊ စာတိုက်ဟောင်းရှေ့၊ ကလေးမြို့။ တတိယဆု
- ၄။ မြန်မာရွှေပြည်အရှည်တည်ရေး အလေးထား မွေ့ပျော် တပ်မတော် တပ်ကြပ် ကျော်ကျော်။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ ပြည်သူ့ချစ်သောတပ်မတော် ချစ်ဆုပန်း၊ မကျည်းပင်တန်းလမ်း၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ပုသိမ်မြို့။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

- ဝတ္ထုတို
- ၁။ အန္တိမသွေးတစ်စက် ပထမဆု
- ၂။ ပေးဆပ်စွန့်လွှတ်ခြင်းများ၏နောက်တွင် ဒုတိယဆု
- ၃။ နောက်ဆုံးထွက်သက်အထိ အသုံးတော်ခံနိုင်သည် ကျော်ဖြိုးလွင်၊ အမှတ်(၈၀၇/က)၊ ဇာနည်(၂)လမ်း၊ (၅၆)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)။ တတိယဆု
- ၄။ မမေ့နိုင် တပ်ကြပ်ကြီး/စာရေးဆရာ မောင်မောင်လွင်။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ မွေ့မဲ့ထိုက်စေ တပ်ကြပ် ဟန်စိုး။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

စစ်သည်တေးသီချင်း

- ၁။ ကြည်းရေလေထု အားအင်ပြုမည် အလင်္ကာမေ၊ မ-၅၈၊ ဘောဂလမ်း၊ ဘောဂရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။ ပထမဆု
- ၂။ ကမ္ဘာတည်သရွေ့မြန်မာပြည်ရှေ့ကတပ်မတော် ဗိုလ်ကြီး ဉာဏ်ပိုင်စိုး။ ဒုတိယဆု
- ၃။ တပ်မတော်သည်နိုင်ငံအတွက် တပ်ကြပ်ကြီး ဖုန်းမြင့်။ တတိယဆု
- ၄။ အမျိုးဂုဏ်ဆောင်မည် မျိုးချစ်စစ်သည် ငယ်သန်း(သူခမ)၊ ၁၂၃၀/က၊ ရွှေမင်းဝံလမ်း၊ အပိုင်(၄)၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ ငါတို့သွေးနဲ့သမိုင်းတည် ဝေလင်း(သူခမ)၊ ၁၂၃၀/က၊ ရွှေမင်းဝံလမ်း၊ အပိုင်(၄)၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

ကဗျာရှည်

- ၁။ ရွှေနိုင်ငံ ရွှေကမ္ဘာနှင့် ရွှေပန်းတိုင်ရွှေခရီး မင်းသွေးနွယ်(ဇီးကုန်း)၊ အမှတ်(၁၇)၊ မြို့ပတ်လမ်း၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၊ ဇီးကုန်းမြို့။ ပထမဆု
- ၂။ စွမ်းရည်ပြည့်ဝနုလုံးလှ မြန်မာ့တပ်မတော် ဝင်းနွယ်(သစ်တော)၊ စိန်ပန်းပင်လမ်း၊ မြို့ဟောင်း(၂)ရပ်ကွက်၊ မကွေးမြို့။ ဒုတိယဆု
- ၃။ တပ်မတော်မော်ကွန်း ဆော်ရွှမ်းမင်္ဂလာ ဖော်ညွှန်းအလင်္ကာ ခင်လယ်လယ်ချစ်(မြန်/ဂုဏ်)၊ ၂-ဗ(၇)၊ အရာထမ်းအိမ်ရာ၊ ဒက္ခိဏသီရိမြို့။ တတိယဆု
- ၄။ မြန်မာ့တပ်မတော် ခေတ်တိုင်းကျက်သရေပြာ မဟူရာစောလွင်(ပခုက္ကူ)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ပခုက္ကူမြို့။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ ပြည်သူ့ရင်နှစ်ခေတ်မိမျိုးချစ်တပ်မတော် ဗိုလ်မှူး တင်ထွန်းဦး(ငြိမ်း)၊ အမှတ်(၃၂)၊ ရှမ်းရွာလမ်း၊ ကိုးမိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

- ဝတ္ထုရှည်
- ၁။ သားစဉ်မြေးမြစ် ပြောထုံးဖြစ်စေ ဗိုလ်ကြီး ဇော်ဝင်းဦး။ ပထမဆု
- ၂။ တိုင်းပြည်အတွက် နှင်းသက်ဆယ်ပြန် တက္ကသိုလ်မြေမူ၊ အမှတ်(၇၀/ခ)၊ လမ်းသစ်လမ်း၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။ ဒုတိယဆု
- ၃။ ငါဟာစစ်သားတစ်ယောက်ဖြစ်တယ် ဗိုလ်ကြီး ဝင်းထက်။ တတိယဆု
- ၄။ မြေတစ်လှမ်း ပန်းတစ်ခင်း အလွမ်းပွင့်တို့ကြွေပါစေ သင်မိုးနီ၊ ဦးအောင်ကျော်မိုး၊ စလူတောကျေးရွာ၊ ဒိုက်ဦးမြို့နယ်။ နှစ်သိမ့်ဆု(၁)
- ၅။ သုံးရောင်ခြယ်ကြယ်တစ်ပွင့် ထာဝရဝင့်ကြားစေ ထက်ဝေအောင်(စစ်ကိုင်း)၊ လယ်/ဆည်ဝန်ကြီးရုံး၊ နေပြည်တော်။ နှစ်သိမ့်ဆု(၂)

ဆုပေးပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပမည့်အစီအစဉ်
 -ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကျင်းပမည့်နေ့ရက် ၂၇-၃-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)။ မှတ်ချက်။ ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကျင်းပမည့်နေ့ရက်နှင့်အချိန်တို့အား ထပ်မံ အသိပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းနံပါတ် ၀၃၆-၃၀၅၁၅၊ ၀၃၆-၃၀၅၁၆၊ ၀၃၆-၃၀၅၁၈ တို့ထံ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင် ပါသည်။

ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၀
 HAN Golf Masters Pte., Ltd. နှင့် Junior Golf Myanmar တို့ ပူးပေါင်း၍ HAN Golf Masters Pte., Ltd. မှ အဓိကကူညီပံ့ပိုးသော HAN Golf Masters Junior Golf Championship (2016) ဂေါက်သီး ရိုက်ပြိုင်ပွဲကို မတ် ၂၆ ရက်မှ ၂၇ ရက်ထိ Pun Hlaing Links (သန်လျင်)တွင်စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
 ပြိုင်ပွဲတွင် သက်တမ်းများအနေဖြင့် အသက် ရှစ်နှစ်မှ (၁၂) နှစ်၊ အသက် (၁၃) နှစ်မှ (၁၅) နှစ်နှင့် အသက် (၁၆) နှစ်မှ(၁၈)နှစ်အထိ ပြိုင်ပွဲသုံးမျိုး ပိုင်းခြား၍ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲကို စိန်အင်ဒရူးဂေါက် စည်းမျဉ်းအတိုင်းနှင့် ဒေသန္တရစည်းမျဉ်း ဥပဒေအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
 ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ကြမည့် ဂေါက်သီးရိုက်အားကစား သမားများသည် မတ် ၂၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ မြန်မာ ဂေါက်သီးရိုက် လေ့ကျင့်ရေးကွင်း မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ဥက္ကလာလမ်းနှင့် လေဆိပ်လမ်းထောင့် ဖုန်း-၀၉-၂၀၃၇၆၇၁၊ ၀၉-၂၆၂၅၂၅၅၂၊ ၀၉-၄၉၁၀၂၀၀၉ တို့သို့ အမည် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်သည်။
 (ဖိုးသော်စင်)



မြေစိုက်တဲဓာတ်ဆီဆိုင်အတွင်း ဓာတ်ဆီလှယ်ထည့်ရာက မီးလောင်မှုဖြစ်

ပုသိမ် မတ် ၂၀
 ပုသိမ်ခရိုင် ငွေဆောင်မြို့နယ်ခွဲ သလပ်ခွာကျေးရွာ၌ မတ် ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၅ မိနစ်က မီးလောင်မှုဖြစ် ပွားကြောင်း တာဝန်သိပြည်သူတစ်ဦး၏ သတင်းပေးချက် အရ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်ဆွေနှင့် ပုသိမ်မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးဌေးလွင်တို့သည် သန္ဓေတပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၀ နှင့် မီးငြိမ်းသတ်ယာဉ် လေးစီး၊ ရေသယ်ယာဉ်သုံးစီး၊ မီးသတ်စက်ယာဉ်တစ်စီး၊ အထောက် အကူပြုယာဉ်တစ်စီး၊ ကွပ်ကဲရေးယာဉ်တစ်စီးတို့နှင့် အခင်း ဖြစ်ရာသို့ သွားရောက်မီးငြိမ်းသတ်ရာ ဒေသခံအရန်မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၀ ဦးနှင့် ကျေးရွာပြည်သူများက ပူးပေါင်းငြိမ်း သတ်မှုကြောင့် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် မီးငြိမ်းသတ် နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ မီးလောင်မှုကြောင့် ၁၂ ပေပတ်လည် ခန့်မိုး၊ ခန့်ကာ မြေစိုက်ဓာတ်ဆီဆိုင်တစ်ဆိုင်နှင့် ဆိုင်ကယ် အဟောင်းနှစ်စီး မီးလောင်ဆုံးရှုံးမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း၊ ထိုခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု လုံးဝမရှိကြောင်း သိရသည်။
 ဖြစ်စဉ်မှာ ငွေဆောင်မြို့နယ်ခွဲ သလပ်ခွာကျေးရွာနေ ဦးသိန်းလွင် (၄၂)နှစ် ပိုင်ဆိုင်သော ၁၂ ပေပတ်လည် ခန့်မိုး၊ ခန့်ကာမြေစိုက်တဲ စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်တွင် ပလတ်စတစ်ဓာတ်ဆီပုံးထဲမှ ဂါလန်ခွက်ထဲသို့ ဓာတ်ဆီ လှယ်ထည့်ရာက တည်ငြိမ်လျှစ်စစ်မီးကြောင့် မီးလောင်မှု စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း၊ အဆိုပါမီးလောင်မှုနှင့်ပတ်သက် ၍ ဦးသိန်းလွင်အား သလပ်ခွာနယ်မြေရဲစခန်းမှ (၀)၂၉/၂၀၁၆၊ ပုသိမ် ၂၈၅ ဖြင့် အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။
 (ပုသိမ်လှကြည်)

သက်ဆိုင်သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၀
 အင်တာနက်လူမှုကွန်ရက်၏ Bo Bo Myo Thant ဖေ့စ်ဘွတ်စာမျက်နှာ တွင် ယူနေပလာဇာကားရပ်နားရာ နေရာ၌ မွန်ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့မှ ဦးနိုင် ရာကျော်ဆိုသူနှင့် ဘိုဘိုမျိုးသန့် ဆိုသူတို့ ပြဿနာဖြစ်ပွားခဲ့မှုကို ဖော်ပြထားရှိရာ ဓာတ်ပုံများဖြင့် ဖော်ပြထားရှိရာ အတွက် သက်ဆိုင်သူများအား ဥပဒေ နှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်မှုများ ကျဆင်းစေမည့် ရေးသားဖော်ပြမှု ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကာကွယ် များ၊ လုပ်ဆောင်မှုများ ပါဝင်နေ ကြောင်း တရားဝင်ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုထား (မြဝတီ)

သတင်းမှားယွင်းဖော်ပြမှုအတွက် တာဝန်ရှိခြင်း

၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခန့်တွင် The Ladies News Journal ၏ Facebook စာမျက်နှာ၌ “ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်မှ ဖွဲ့စည်းပေးထားသည့် ဥပဒေနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာ သုံးသပ် ဆန်းစစ်ရေးကော်မရှင်သည် ပြည်ထောင်စုအဆင့်နှင့် လျော်ညီခြင်း မရှိဟုဆိုကာ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်ထံ တပ်မတော်အစုအဖွဲ့က တိုင်ကြားကန့်ကွက်စာ ပေးပို့ထားကြောင်း ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးက အတည်ပြုပြောသည်”ဟု သတင်းဖော်ပြထားရှိပါသည်။ ယင်းအကြောင်းအရာ နှင့် ပတ်သက်၍ တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အစုအဖွဲ့ အနေဖြင့် ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ်ထံသို့ တိုင်ကြားကန့်ကွက်စာ ပေးပို့ထားခြင်းမရှိကြောင်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ သတင်းအေဂျင်စီ အနေဖြင့် လည်း သတင်းမှားယွင်းဖော်ပြမှုအတွက် တာဝန်ယူဖြေရှင်းသွားရန် လိုအပ် ကြောင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
 တပ်မတော် သတင်းမှန် ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့

ပြည်တွင်းရေးရာ

Project မှတစ်ဆင့်လျှင်ခြားသောပစ္စည်းများ လွှဲပြောင်းပေးအပ် ရေရှည်တည်တံ့အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သွားမည်

မန္တလေး မတ် ၂၀
အားကစားဝန်ကြီးဌာန အားကစားနှင့် ကာယပညာ ဦးစီးဌာန အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ(မန္တလေး)တွင် KOICA Myanmar Office အစီအစဉ်ဖြင့် Project ပြီးမြောက်ခြင်းနှင့် Project မှတစ်ဆင့် လျှင်ခြားသော ပစ္စည်းများလွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်း အခမ်းအနားကို မတ် ၁၇ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (မန္တလေး) အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ပြုလုပ်သည်။

အခမ်းအနားတွင် အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (မန္တလေး) ကျောင်းအုပ်ကြီး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမျိုးမြင့် အောင်က အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ(မန္တလေး) ကျောင်းသို့ စက်ကိရိယာပစ္စည်းများ၊ အထောက်အကူ ပစ္စည်းများ၊ စက်ကိရိယာများကို ပံ့ပိုးပေးခဲ့သည့်အတွက် အဆင်ပြေ ချောမွေ့နေပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် ဆေးကုသမှု စနစ်ကိုလည်း Computer Software Program အသုံးပြု ချိန်ကုသမှု မှတ်တမ်းထားသောစနစ်ကို ပြောင်းလဲထောက်ပံ့ ပေးခဲ့ခြင်း၊ Project နှစ်ခုဖြစ်သည့် Sport Medicine Book နှင့် First Aid Kids၊ Sport Medicine Book များ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းတို့ကြောင့် နည်းပြများ၊ သင်တန်း သား သင်တန်းသူများအနေဖြင့် လက်တွေ့အကျိုးရှိအောင် အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး First Aid Kids များကို အားကစားနည်းအလိုက် ထောက်ပံ့ပေးထားခြင်းဖြင့်

ထိခိုက်ဒဏ်ရာရပါက အလျင်အမြန် ဆေးလိမ်း၊ ဆေးထည့်၍ ကုသမှုပြုလုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ GYM ခန်းမအတွက် လိုအပ်သော စက်ပစ္စည်း၊ စက်ကိရိယာ ၃၀ နီးပါးကို KOICA မှ ထောက်ပံ့ပေးခဲ့သည့်အတွက် သင်တန်းသား သင်တန်းသူတို့အတွက် လုံလောက်မှုရှိသွား ပြီဖြစ်၍ အဆိုပါစက်ပစ္စည်း အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ၊ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများအားလုံး ရေရှည်တည်တံ့အောင် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ KOICA အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ နဂင်ယောင်က နှုတ်ခွန်းဆက် စကားပြောကြားပြီး KOICA Myanmar Office အစီ အစဉ်ဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ GYM Project စက်ပစ္စည်းများကို ကျောင်းအုပ်ကြီးသို့ လွှဲပြောင်း ပေးအပ်ရာ အမှတ်တရ လက်ဆောင်များ ပြန်လည်ပေးအပ် ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (မန္တလေး) ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ဒုတိယကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ KOICA အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထား သူများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြ သည်။

တင်မောင်(မန်ကိုင်လှ)



တီဘီရောဂါဝေဒနာရှင်များအား စောင့်ရှောက်ရေးသင်တန်းဖွင့်

ချောင်းဆုံ မတ် ၂၀ ကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေး အသင်းမှ ပြည်သူ့လူထုအခြေပြု တီဘီ ရောဂါဝေဒနာရှင်များအား ပြုစု စောင့်ရှောက်ရေး ဆင့်ပွားသင်တန်း

ကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံအစည်းအဝေး ခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။ သင်တန်းတွင် တီဘီရောဂါတိုက် ဖျက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ၊ လူနာ ရှာဖွေရေး၊ တီဘီရောဂါအကြောင်း

အသိပညာပေးခြင်းများ၊ ရောဂါဝေဒနာ ရှင်များအား ပြုစုကုသနည်း စသည် တို့ကို မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဌာနမှ ဆရာဝန် သုံးဦးတို့က ကျေးရွာအုပ်စု ၄၃ အုပ်စုမှ ကျေးရွာတာဝန်ခံစာရေး များအား နှစ်ရက်ကြာသင်ကြားပို့ချ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



မောင်းမကန်ပင်လယ်ကမ်းခြေသို့ ခရီးသွားလည်ပတ်မှုများပြားလာ ပင်လယ်စာရောင်းချသူများ လုပ်ငန်းအဆင်ပြေ

ထားဝယ် မတ် ၂၀
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်မြို့၏ အထင်ကရ နေရာတစ်ခုဖြစ်သည့် မောင်းမကန်ကမ်းခြေမှာ ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားများ လာရောက်လည်ပတ်မှုများပြားလာ သည်နှင့်အမျှ ကမ်းခြေတွင် ပင်လယ်စာရောင်းချနေသော စားသောက်ဆိုင်များ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ကြကာလုပ်ငန်း များ အဆင်ပြေနေကြကြောင်း သိရသည်။

ခရီးသွားဧည့်သည်များမှာ မောင်းမကန်ကမ်းခြေမှ တစ်ဆင့် စက်လှေငယ်များဖြင့် ကျွန်းများကို သွားရောက် လေ့လာကြသည့်အပြင် အပျော်တမ်းငါးများ၍ ရရှိလာ သော ငါးများကို ကမ်းခြေရှိ ဈေးတွင် ပြန်ရောင်းချပြီး

သစ်သီးဝလံများကို ပြန်လည်ဝယ်ယူကြကြောင်း သိရသည်။ လာရောက်လည်ပတ်ကြသည့် ဧည့်သည်များမှာ နှစ်ယောက်တွဲ သုံးယောက်တွဲဖြင့် ပြင်သစ်နှင့် ဂျာမနီနိုင်ငံ သားများ ပိုမိုများပြားကြောင်း မောင်းမကန်ကမ်းခြေရှိ အက်စို ပင်လယ်စာရောင်းချနေသူ ဦးအောင်ထွန်းက ပြောသည်။

အဆိုပါ မောင်းမကန်ကမ်းခြေသို့ လာရောက် လည်ပတ်သည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွားအများစုမှာ ဥရောပနိုင်ငံသားများ ပိုမိုများပြားလာလျက်ရှိပြီး ပွင့်လင်း ရာသီ အားလပ်ရက်တွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွားများ ပိုမိုလာရောက်လည်ပတ်ကြကြောင်း သိရသည်။

ထွဋ်ထွဋ်(ဇော်)

စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုအလုပ်ရုံဆွေးနွေး

ပဲခူး မတ် ၂၀
ပဲခူးခရိုင် ပြန်/ဆက်ဦးစီးဌာန စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုအလုပ်ရုံ ဆွေးနွေး ပွဲကို မတ် ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ခရိုင်ရုံး ပြည်သူ့စာကြည့်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် မြန်မာ နိုင်ငံစာကြည့်တိုက်အသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်း အောင်က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပြီး တက်ရောက် လာသူ စာကြည့်တိုက်များနှင့် စာကြည့်တိုက် ကော်မတီဝင်များက ဆွေးနွေးချက်များကို

ပြန်လည်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အလားတူ အဆိုပါအလုပ်ရုံဆွေးနွေး ပွဲများကို သနပ်ပင်မြို့နယ်နှင့် ဝေါမြို့နယ်တို့ တွင် တစ်ပြိုင်နက်တည်း ကျင်းပလျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံစာကြည့်တိုက်အသင်း အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်မြဦး၊ အလုပ်မှုဆောင် ဒေါ်မျိုး၊ အဖွဲ့ဝင် ဦးရဲဝင်းတို့က ဦးဆောင် ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ဆွေးနွေးပွဲကာလမှာ နှစ်ရက် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ပဲခူးမြို့တွင်း ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုလျော့နည်းလာ

ပဲခူး မတ် ၂၀
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်ချက်အရ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလမ်းဦးစီးဌာန နှင့် စိုးရတနာလင်းကုမ္ပဏီတို့မှ မြို့ရှောင်ကတ္တရာလမ်းသစ် ၁၁ မိုင် ၃ ဖာလုံအား ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ပဲခူးမြို့တွင်း ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုလျော့နည်းသွားကြောင်း သိရသည်။

အဝေးပြေးကုန်တင်ယာဉ်ကြီးများမှာ မြို့တွင်းသို့ ကုန်တင်၊ ကုန်ချရုံမှသာ ဝင်ရောက်မှုရှိလာ ကြသည်။ ပဲခူးမြို့တွင်း ပြေး ခရီးသည်တင် ယာဉ်ငယ်၊ အဝေးပြေးတိုင်းလက်၊ မိနီဘတ်ယာဉ်များ သတ်မှတ်စည်းကမ်း အား လိုက်နာမှုရှိစေရန် ယာဉ်စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေးပူးပေါင်းအဖွဲ့က ရှောင်တင်စစ်ဆေး ခြင်းများကြောင့် မြို့တွင်း၌ ယခင်ထက် ယာဉ်အန္တရာယ်၊ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုလျော့နည်းသွားသည်ဟု ယာဉ်လုပ်ငန်းများကြီးကြပ်ရေးကော်မတီတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

(၅၈၇)

မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ ပိုလ်ချုပ်ဈေးအဝင်လမ်း လမ်းပြု၊ ရေတိုက်စားနေ၍ ပြုပြင်ရန်လိုအပ်

မော်လမြိုင်ကျွန်း မတ် ၂၀
မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့ အနောက်ပိုင်းရှိ မြို့မ ၁၀ ရပ်ကွက် ပိုလ်ချုပ်ဈေးမှာ မြို့မ ရပ်ကွက်များနှင့် နယ်မြေ(၅)အတွင်းရှိ ကျေးရွာများ၏ အားထားရာ ဈေးတစ်ဈေး ဖြစ်ရာ နံနက်ပိုင်းအချိန်များတွင် ကျေးရွာနှင့် မြို့ပေါ်များမှ ဈေးရောင်း၊ ဈေးဝယ်များဖြင့် အထူးစည်ကားလှသည်။

ယင်းပိုလ်ချုပ်လမ်းထိပ်မှ ပိုလ်ချုပ်ဈေး သို့ ကူးသန်းသွားလာရာ ဈေးအဝင်လမ်းမှာ အနီးရှိ ရေစီးသန်သော အနောက်တုံးလှဲ ချောင်း မြစ်ရေတိုက်စားမှုကြောင့် နှစ်စဉ် လမ်းမြေများ ရေထဲသို့ ပြိုကျတိုက်စားခံရလျက် ရှိနေသည်။

အဆိုပါ ကမ်းပြုရေတိုက်စားလျက်ရှိ သော ပိုလ်ချုပ်ဈေးအဝင်လမ်းမှပင် ဈေး ရောင်း၊ ဈေးဝယ်များ၊ ကလေးငယ်များနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ ဈေးအတွင်းသို့ ဖြတ် သန်းသွားလာလျက်ရှိရာ ရေပြည့်ချိန်များတွင် ပြည်သူများအတွက် အန္တရာယ် ရှိသဖြင့် အဆိုပါ ပိုလ်ချုပ်ဈေးအဝင်လမ်းအား ပြုပြင်တည်ဆောက်ပေးရန် ပြည်သူများက လိုလားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(မော်ကျွန်းမြိုင်အောင်)



အနုပညာ

သင်္ကြန်ကို ဖျော်ဖြေရင်းနဲ့ ဖြတ်သန်းဖြစ်တာများတယ်

ကေကေမိုးမြင့် နှင့် တွေ့ဆုံခြင်း

“ပင်လယ်ထက်ကနေဝန်းနီ” ရုပ်ရှင်ကားကြီးနှင့် “ကြီးကြာတောင်ပံခတ်သံ” ရုပ်ရှင်ကားကြီးတို့တွင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး အနုပညာလမ်းကြောင်းကို မှန်မှန်လျှောက်လှမ်းနေတဲ့ သရုပ်ဆောင်ကေကေမိုးမြင့်နှင့် ဆက်သွယ်မေးမြန်းထားမှုများကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်-

လတ်တလောမှာ ရိုက်ထားတဲ့ကားတွေ တည်းဖြတ်နေတာကိုသွားကြည့်တာ၊ သွားစစ်တာပဲရှိပါတယ်။ အသစ်ထပ်ရိုက်နေတာတွေ မရှိသေးဘူး။ ဟိုတစ်လောက အိမ်မဲမှာဇာတ်ကားနှစ်ကား ရိုက်ခဲ့တယ်။

အိမ်မဲမှာ ရိုက်ခဲ့တဲ့ ဇာတ်ကားနှစ်ကား အကြောင်းပြောပြပေးပါဦး-

အိမ်မဲ ရွာသစ်ကြီးကျေးရွာမှာရိုက်ခဲ့တာ။ ကျောင်းဆရာမလေးအနေနဲ့ ဇာတ်ကားတစ်ကား၊ အချစ်(ဒရမ်မာ) ဇာတ်ကား တစ်ကား။ မင်းသားကကောင်းခန့်ကျော်နဲ့။ ကျောင်းဆရာမလေးအနေနဲ့ ရိုက်ခဲ့တာက “ရွာချစ်ငါ” ဆိုတဲ့ဇာတ်ကား၊ နောက်တစ်ကားက “ရေစက်ချလှိုဦးပါပြီ” ဆိုတဲ့ ဇာတ်ကားလေးပါ။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အိမ်မဲမြို့နယ် ရွာသစ်ကြီးကျေးရွာမှာ ရိုက်ခဲ့တာ။ အဲဒီက ပရိသတ်တွေက အားပေးတယ်။ သူတို့ဆီမှာရိုက်ခဲ့တဲ့ ဇာတ်ကားထွက်တော့မယ်ဆိုတော့ သူတို့က မျှော်လင့်နေကြတယ်။ မကြာခင်ထွက်တော့မှာပါ။

အနုပညာဖြတ်သန်းမှုအကြောင်း ပြောပြပါဦး-

ကေကေ ၂၀၀၆ ခုနှစ် ရန်ကုန်တိုင်းကားယအလှပယ် ပထမဆုရခဲ့ပါတယ်။ ပြီးတော့ Studio-35 ရဲ့ ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်ရွေးချယ်ပွဲမှာ လူပေါင်း အယောက် တစ်ထောင်လောက်ကမှ အမျိုးသား ၁၂ ဦးနဲ့ အမျိုးသမီး ၁၄ ဦးထဲ ရွေးချယ်ခံရတယ်။ သရုပ်ဆောင် သင်တန်းတက်ခွင့်ရပြီးတော့ သရုပ်ဆောင်အဖြစ် “ပင်လယ်ထက်က နေဝန်းနီ” ဆိုတဲ့ ဇာတ်ကားကြီးမှာ ပါဝင်ခွင့်ရခဲ့တယ်။ အဲဒီကားကြီးက အကယ်ဒမီ ငါးဆုရခဲ့တယ်။ အဲဒီက နေဝန်းနီ အနုပညာလောကထဲ ဝင်ဖြစ်ခဲ့တာပါ။

ရိုက်ကူးခဲ့တဲ့ ဝိဒီယိုနဲ့ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီးပေါင်း ဘယ်လောက်ရှိပြီလဲ-

“Empire Awards 2016” မှာ “Star Wars: The Force Awakens” ရုပ်ရှင် ဆုအများဆုံးရရှိ



ဝိဒီယိုဇာတ်ကားပေါင်း ၇၀ ရှိပြီး အဓိက ဇာတ်ဆောင်နေရာကနေ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်တဲ့ ကားတွေလည်း အများကြီးရှိပါပြီ။ ရုပ်ရှင်ကားကြီးက ၂၀ ရှိပါပြီ။ အဓိကဇာတ်ပို့နေရာနဲ့ သူငယ်ချင်းခန်းတွေက သရုပ်ဆောင်ထားပါတယ်။ အဓိကဇာတ်ပို့နေရာက သရုပ်ဆောင်ခဲ့တာက “ပင်လယ်ထက်က နေဝန်းနီ” နဲ့ “ကြီးကြာတောင်ပံခတ်သံ” တို့မှာပါ။

အနုပညာသက်တမ်းတစ်လျှောက် အမှတ်တရဖြစ်စေမယ့် အကြောင်း အရာတွေ ကြုံခဲ့မှာပေါ့-

ကေကေက ရွှေပုပိုးဘာ ဦးအုန်းခိုင်ရဲ့ အနုပညာသင်တန်းမှာ သင်တန်းများအနေနဲ့ ပါဝင်ကူညီပေးခဲ့တယ်။ အဲဒီကနေ ဦးမောင်တို့က ကေကေကို ရွေးချယ်သွားပြီး “ကြီးကြာတောင်ပံခတ်သံ” ဇာတ်ကားမှာ ပါဝင်ဖြစ်ခဲ့တယ်။ “ပင်လယ်ထက်ကနေဝန်းနီ” ရုပ်ရှင်ကားက အရင်ရိုက်တယ်။ “ကြီးကြာတောင်ပံခတ်သံ” ရုပ်ရှင်ကားက နောက်မှရိုက်ပြီး အရင်ရိုက်ဖြစ်သွားတယ်။ အဲဒီကားက အကယ်ဒမီ

တောင်ကြီးသင်္ကြန်နဲ့ ရန်ကုန် သင်္ကြန် တစ်နေရာရာမှာရှိပါမယ်။ သင်္ကြန်မှာတော့ ဖျော်ဖြေရင်းနဲ့ ဖြတ်သန်းဖြစ်တာများတယ်။

ဝိဘာတ်မှာရာ ဝါသနာပါလား-

ကေကေက အဆိုဘက်မှာလည်း ဝါသနာပါတယ်။ ကိုယ်ပိုင်တေးစီးရီး ထုတ်နိုင်အောင်လည်း ကြိုးစားချင်တယ်။ ကေကေဆိုဖူးတာက တေးရေး နောင်နောင် (Sunflower) ရေးတဲ့ သီချင်းလေးနဲ့ Group ခွေ ထုတ်ဖူးတယ်။ ကွယ်လွန်သွားပြီဖြစ်တဲ့ ဒါရိုက်တာတင်သန်းဦးရေးပေးခဲ့တဲ့ သီချင်းသုံးပုဒ် ဆိုဖူးတယ်။ ဝမ်းသာစရာက မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားမှာသွားရိုက်ထားတဲ့ တေးရေး ဝေလင်းထွဋ် (ညမွေးပန်း) ရေးထားတဲ့ “ဒီကမ္ဘာကြီးကလှနေဆဲပါ” ဆိုတဲ့ တိုင်းကျိုးပြည်ပြု သီချင်းလေးပေါ့။ အဲဒီသီချင်းလေးက ကေကေမိုးမြင့်ဆိုတဲ့အမည်နဲ့ မြန်မာ့အသံမှာ ဓာတ်ပြားရသွားပြီပေါ့နော်။

အားပေးတဲ့ပရိသတ်တွေကို စကားလက်ဆောင်ပေးပါဦး-

ကေကေကိုအားပေးတဲ့ မောင်လေး၊ ညီမလေးတွေ၊ ကေကေကိုအဓိကကလေးတွေက ချစ်ကြတယ်။ အားပေးကြတယ်။ ကေကေကိုလည်းအားပေးကြပါ။ ဝိဒီယိုကားတွေလည်း ထွက်ဖို့ ရှိပါတယ်။ ကလေးတွေ စာမေးပွဲကြီးဖြေပြီးချိန်ဆိုတော့ လိမ်လိမ်မာမာနဲ့ ကျောင်းပိတ်ရက်မှာ မိဘကိုပိုင်းကူပါ။ ဘဝရည်မှန်းချက် အထောက်အကူပြုမယ့် သင်တန်းတွေတက်ပါ။ ကြိုးစားထားတာတွေ အောင်မြင်ပြီး ဖြစ်ချင်တဲ့ဘဝရည်မှန်းချက် လမ်းမှန်ကို ရွေးချယ်လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေလို မောင်လေး၊ ညီမလေးတွေကို ဆုတောင်းပေးချင်ပါတယ်။ သင်္ကြန်ပြီးရင်လည်း မြစ်ကြီးနားမှာ ရုပ်ရှင်ကားကြီးနဲ့ ဝိဒီယိုရိုက်ဖို့ရှိတယ်။ ကေကေက အနုပညာအလုပ်ကို လျှောက်ထပ်လို ဖြည်းဖြည်းမှန်မှန်နဲ့ တက်ခဲ့တဲ့သူဆိုတော့ အနုပညာအလုပ်ကို အရမ်းလောဘမကြီးဘူး။ ကိုယ်ဖြစ်ချင်တဲ့ အနုပညာပန်းတိုင်တစ်ခုကို ရောက်အောင်သွားမယ်။ လမ်းမှန်လျှောက်ပြီး ကြိုးစားနေတဲ့ အနုပညာရှင် တစ်ယောက်ပါလို့ ပရိသတ်တွေကို ပြောချင်ပါတယ်။

ဒီနှစ်သင်္ကြန် ဘာအစီအစဉ်ရှိလဲ-

အဝင် စုစုပေါင်း ဆင်းဆုကို သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့တဲ့အတွက် ယခုနှစ်ရဲ့ ဆုအများဆုံး ရရှိခဲ့တဲ့ရုပ်ရှင်ဖြစ်လာခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဆိုပါဆုပေးပွဲမှာ ဆုပေါင်းလေးဆုသိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့ပြီး ဒုတိယဆုအများဆုံး ရယူနိုင်ခဲ့တဲ့ရုပ်ရှင်ကတော့ “Mad Max: Fury Road” ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းရုပ်ရှင်ဟာ အကောင်းဆုံး မိတ်ကပ်ဆု၊ အကောင်းဆုံး ဝတ်စုံဆု၊ အကောင်းဆုံးတေးဂီတဆုနဲ့ အကောင်းဆုံးထုတ်လုပ်မှုဒီဇိုင်းဆု စတဲ့ ဆုလေးဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အခြားသောရုပ်ရှင်ထူးချွန်ဆုပေးပွဲတွေမှာ ဆုတွေသိမ်းပိုက်ထားနိုင်ခဲ့တဲ့ မင်းသားလီယိုနာဒိုဒီကာပရီလို ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ထားတဲ့ရုပ်ရှင် “The Revenant” ကတော့ ယခုဆုပေးပွဲကြီးမှာ အကောင်းဆုံးရုပ်ရှင်ဆုကို ချီးမြှင့်ခံခဲ့ရပါတယ်။ “Empire Awards” ဆုပေးပွဲကို နှစ်စဉ်ကျင်းပပေးခဲ့ရာ လန်ဒန်မြို့မှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ ယခုနှစ်အတွက်ဆုပေးပွဲကြီးဟာ (၂၀) ကြိမ်မြောက်ဆုပေးပွဲ ဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

[၂၂ - ၃ - ၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့)]

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

Table with 3 columns: Time, Program Name, and Description. Includes programs like 'BEN 10 ALIEN FORCE', 'တေးဂီတအစီအစဉ်', 'ပြည်သူ့နိတိ ပွဲညွှန်', etc.

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

MRTV- 4

Table with 3 columns: Time, Program Name, and Description. Includes programs like 'ပဌာန်းပါဠိတော်+', 'အတ္တိတ္ထိရသေ့၏ ဆုတောင်း', 'MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ', etc.

မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား

Table with 3 columns: Time, Program Name, and Description. Includes programs like 'တရားတော်', 'မေတ္တာပို့', 'ဓမ္မပူဇော်တော်', etc.

mitv

Table with 2 columns: Time and Program Name. Includes programs like 'Insight Myanmar "Role of MNHRC"', 'The Caves', 'Myanmar HR Conference 2015', etc.

အားကစား



လက်ရှိချန်ပီယံ ပီအက်စ်ဂျီ အိမ်ကွင်း၌ ပထမဆုံးရုံးပွဲကြုံ

ပြင်သစ်ပထမတန်း လက်ရှိချန်ပီယံပီအက်စ်ဂျီအသင်းသည် အမှတ်ပေးဇယားဥတိယနေရာတွင် ရပ်တည်လျက် ရှိသည့် မိုနာကိုအသင်းအား နှစ်ရက်ပြတ်ဖြင့် ရုံးခိုခွဲခြင်းကြောင့် အိမ်ကွင်း၌ ပထမဆုံးရုံးပွဲကြုံခဲ့ရပြန်သည်။ ပီအက်စ်ဂျီ အသင်းသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလကတည်းက အိမ်ကွင်းရုံးပွဲမရှိ စံချိန်တင်ထားသည့်အသင်းလည်းဖြစ်သည်။ ပြင်သစ်ပထမတန်းပြိုင်ပွဲတွင် လေးနှစ်ဆက်တိုက်ချန်ပီယံဆုကို ဆွတ်ခူးထားနိုင်ခဲ့သည့် ပီအက်စ်ဂျီအသင်း အတွက် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် လိဂ်ပွဲစဉ်နှစ်ပွဲနှုန်းနိမ့်မှုလည်းဖြစ်သည်။ ပီအက်စ်ဂျီအသင်းနှင့် မိုနာကိုအသင်းတို့၏ ပွဲစဉ်တွင် မိုနာကိုအသင်းအတွက် သွင်းဂိုးနှစ်ဂိုးကို ဆူဇာနှင့် တာဟာရက်စ်တို့က သွင်းယူပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး တာဟာရက်စ်၏ သွင်းဂိုးသည် ပင်နယ်တီသွင်းဂိုးဖြစ်သည်။ ပီအက်စ်ဂျီအသင်းသည် လိဂ်ပွဲစဉ် ၃၁ ပွဲကစားအပြီးတွင် ရမှတ် ၇၇ မှတ်ဖြင့် ထိပ်ဆုံးမှ ရပ်တည်လျက်ရှိ သည်။ မိုနာကိုအသင်းမှာမူ ပီအက်စ်ဂျီအသင်းကို အနိုင်ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ရမှတ် ၅၅ မှတ်အထိ ရရှိလာခဲ့ပြီး ပီအက်စ်ဂျီ အသင်းနှင့် ၂၂ မှတ်အကွာတွင် ရှိနေသည်။ မိုနာကိုအသင်းသည် အမှတ်ပေးဇယားတတိယနေရာမှ နှစ်စဉ်အသင်းကို ငါးမှတ်ဖြတ်ထားနိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လာမယ့်ဘောလုံးရာသီချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်တစ်နေရာအတွက်လည်း သေချာသလောက် နီးပါးရှိနေခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ပြင်သစ်ပထမတန်းပြိုင်ပွဲမှ ထိပ်ဆုံးသုံးသင်းသည် ချန်ပီယံလိဂ်ဝင်ခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး ထိပ်ဆုံးနှစ်သင်းမှာ ချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုအဆင့်ကို တိုက်ရိုက်ဝင်ခွင့် ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ (ဓမ္မဇာတိ)

ဂျိုးဟတ်နှင့် စတာလင်း အင်္ဂလန်၏ ချစ်ကြည်ရေးပွဲစဉ်များ လွဲချော်မည်

မန်စီးစီးတီးသမား ဂျိုးဟတ်နှင့် တိုက်စစ်မှူး စတာလင်းတို့သည် မတ် ၂၀ ရက်ညပိုင်းက မန်စီးစီးအသင်း၏ အိမ်ကွင်းအိုးတီးဟက်ဒ် တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် မန်စီးစီးအသင်း နှင့် မန်ယူအသင်းတို့၏ မန်ချက်စတာဒါဘီပွဲစဉ် တွင် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ဂျာမနီအသင်း၊ နယ်သာလန်အသင်း စသည့်အသင်းများနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် အင်္ဂလန်အသင်း၏ ချစ်ကြည်ရေးခြေစမ်းပွဲစဉ်များတွင် လွဲချော် မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဂိုးသမားဂျိုးဟတ်နှင့် တိုက်စစ်မှူး စတာလင်းတို့သည် ဒဏ်ရာပြဿနာများကြောင့် တစ်လကြာအနားယူရမည်ဖြစ်ပြီး မန်စီးစီး အသင်းနှင့် ပီအက်စ်ဂျီအသင်းတို့ယှဉ်ပြိုင် ကစားမည့် ချန်ပီယံလိဂ်ကွာတားဖိုင်နယ် ပွဲစဉ်တွင်လည်း ပါဝင်လာရန်မသေချာသေး ကြောင်း သိရသည်။

တိုက်စစ်မှူး စတာလင်းသည် ပေါင် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဂိုးသမားဂျိုးဟတ်မှာမူ ခြေသလုံးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မန်စီးစီး အသင်းသည် ချန်ပီယံလိဂ်ကွာတားဖိုင်နယ် ပထမအကျော့အဖြစ် ဧပြီ ၆ ရက်တွင် ပီအက်စ်ဂျီအသင်း၏ အိမ်ကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင် ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ချန်ပီယံလိဂ်ကွာတားဖိုင်နယ် ဒုတိယအကျော့ကိုမူ ဧပြီ ၁၂ ရက်တွင် အိမ်ကွင်းအိုးတီးဟက်ဒ်၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစား ရမည်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိတွင် မန်စီးစီးအသင်း၌ ဂိုးသမား ဂျိုးဟတ်နှင့် တိုက်စစ်မှူး စတာလင်းတို့ ဒဏ်ရာ ပြဿနာကြောင့် တစ်လကြာအနားယူရမည် ဖြစ်ခြင်းကြောင့် မန်စီးစီးအသင်းအတွက် ရလဒ်ပိုင်းဆိုးရွားမှုကို တိုးလာစေလိမ့်မည်ဟု လည်း ကျွမ်းကျင်သူများက သုံးသပ်ကြ သည်။

မန်စီးစီးအသင်းသည် မန်ယူအသင်းအား တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့ပြီးနောက် ပရီမီယာလိဂ်အမှတ်ပေးဇယားတွင် မန်ယူ အသင်းနှင့် ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းတို့အထက် တစ်မှတ်အကွာတွင် ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။ မန်ယူအသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် မန်ယူအသင်း အတွက် သွင်းဂိုးကို လူငယ်တိုက်စစ်မှူး ရက်ရှီဖို့ဒ်က သွင်းယူပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မန်စီးစီးအသင်းမှာ လက်ရှိတွင် အမှတ်ပေး ဇယားထိပ်က လက်စတာစီးတီးအသင်းနှင့် ၁၅ မှတ်အကွာတွင် ရပ်တည်လျက်ရှိ သည်။ (ဓမ္မဇာတိ)

မန်ချက်စတာ ဒါဘီတွင် အနိုင်ကစားပြီးနောက် မန်ယူအသင်း ထိပ်တန်းလေးသင်း ဝင်ရောက်နိုင်မည်ဟု မန်ဟားလ်ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိ



မန်ယူအသင်းသည် မန်စီးစီးအသင်း အား အဝေးကွင်းတွင် တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင် ကစားနိုင်ခဲ့ပြီးနောက် ပရီမီယာလိဂ်ထိပ်တန်း လေးသင်းစာရင်းဝင်ရန် ယုံကြည်မှုပိုမိုရှိလာ ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း မန်ယူနည်းပြ ဗန်ဟားလ်က ဖွင့်ဟပြောကြားလိုက်သည်။ မန်ယူအသင်း သည် မန်စီးစီးအသင်းအား အိုးတီးဟက်ဒ် ကွင်းတွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း အနိုင် ယူနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိသော်လည်း မတ် ၂၀ ရက်က ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့်ပွဲစဉ်၌ လူငယ်ကစားသမား ရက်ရှီဖို့ဒ်၏ တစ်လုံးတည်းသော သွင်းဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ မန်ယူအသင်းသည် လက်ရှိ တွင် အမှတ်ပေးဇယားအဆင့်(၆)နေရာတွင် ဆက်လက်ရပ်တည်နေသော်လည်း စတုတ္ထ နေရာရှိ မြို့ခံပြိုင်ဘက် မန်စီးစီးနှင့် ရမှတ် တစ်မှတ်သာ ကွာဟတော့သည်။ ဗန်ဟားလ်က “ကျွန်တော်တို့အသင်း ရှုံးရင် ဒါမှမဟုတ် သရေသာကစားနိုင်ရင် အမှတ်ကွာဟချက်ကြီးမားသွားမှာပါ။ ဒါပေမယ့် အခက်အခဲကြားထဲကပဲ အကောင်းဆုံး ရလဒ်တစ်ခုကို ဆောင်ကြဉ်းနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ နောက်ပွဲစဉ်တွေက အဝေးကွင်းမှာ ကစား ရမယ့်ပွဲထက် အိမ်ကွင်း အိုးထရက်ဖွဲ့ဒ်မှာ ကစားရတဲ့ပွဲက ပိုများပါတယ်။ အိုးထရက်ဖွဲ့ဒ်

မှာကစားရင် ရှုံးပွဲနည်းပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရာသီသိမ်းရင် ထိပ်ဆုံးလေးနေရာ ဝင်နိုင် မယ်လို့ ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိပါတယ်” ဟု ပွဲအပြီးတွင် ပြောကြားလိုက်သည်။ မန်ယူ ကွင်းလယ်လူ ကားရစ်ကမူ မန်စီးစီးအား အနိုင်ရရှိခြင်းက ရမှတ်သုံးမှတ်ထက် ပိုမို သာလွန်သည့် အဓိပ္ပာယ်ကို ဆောင်ကြောင်း Sky Sports နှင့် အင်တာဗျူးပြုလုပ်စဉ် ပြောကြားလိုက်သည်။ မန်ယူအသင်းသည် လွန်ခဲ့သည့် သုံးရက်ကပင် အစဉ်အလာအကြီးဆုံး ပြိုင်ဘက် လီဗာပူးအား နှစ်ကျော့ပေါင်း ရလဒ် သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ကာ ယူရိုပါလိဂ်ပြိုင်ပွဲမှ ထွက်ခွာခဲ့ရပြီးနောက် အိုးတီးဟက်ဒ်ကွင်း၌ မန်စီးစီးအသင်းကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလနောက်ပိုင်း ပထမဆုံးအကြိမ် ပြန်လည်အနိုင်ယူနိုင် ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (မေလှသင်း)

ဟာဇက်နှင့် ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်တို့ကြား သဘောတူညီမှုရရှိ
ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းသည် ချယ်လ်ဆီးကြယ်ပွင့် အေဒင်ဟာဇက်အားခေါ်ယူရန် သဘောတူညီမှု ရရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း အေအက်စ်သတင်းစာမှ ဖော်ပြခဲ့သည်။ ဇီဒန်းမှာ ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ် အားကစားဒါရိုက်တာအဖြစ် ဆောင်ရွက်နေဆဲကာလဖြစ်သည့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်ကတည်းက ဟာဇက်အားခေါ်ယူရန် ဆန္ဒရှိခဲ့ပြီး ရိုးယဲလ်အသင်း၏ ယခုနှစ်နေ့ စေ့ကွက် အဓိကပစ်မှတ်မှာ ဟာဇက်ဖြစ်ကြောင်းလည်း ဆက်လက်ဖော်ပြသည်။ ဟာဇက် အား ပြောင်းရွှေ့ကြေး ယူရိုသန်း ၁၀၀ (ပေါင် ၇၇ ဒသမ ၈ သန်း)ဖြင့် ခေါ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ယင်းကုန်ကျမှုကို ပြန်လည်ကမ်းစေရန် ဂျိမ်းစ်ရိုဒ်ရီဂွက်(သို့မဟုတ်) အစွဲကိုတို့နှစ်ဦးထံမှ တစ်ဦးကို ရိုးယဲလ်မှ ပြန်လည်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဟာဇက်၏ စာချုပ်မှာ ငါးနှစ်သက်တမ်းဖြစ်ပြီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အထိဖြစ်ကြောင်းလည်း ဆက်လက်ဖော် ပြထားသည်။ ထို့ပြင် ဇီဒန်းက လာမည့်နှစ်တွင် အသင်း၏အရောင်းစာရင်းတွင် ထည့်သွင်းခံ ထားရသည့် တိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လီဒိုကိုလည်း ရောင်းချခြင်းမပြုရန် ဥက္ကဋ္ဌ ပီရက်ဇ်အား တောင်းဆိုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မေလှသင်း)

ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တွင်သာ ကာလကြာရှည်ကစားသွားရန် ဆန္ဒရှိနေသည့် ကိုးမန်း
ဘိုင်ယန်တောင်ပံတိုက်စစ်မှူး ကိုးမန်းက ဘိုင်ယန်မြူးနစ်တွင်သာ ပျော်ရွှင်လျက် ရှိနေပြီး ကာလကြာရှည် ဆက်လက်ကစားသွားရန် ဆန္ဒရှိနေကြောင်း ဂိုးလ်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြသည်။ ကိုးမန်းသည် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်ကွက်တွင် အီတလီစီးရီးအေကလပ် ဂျူဗင်တပ်မှ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်သို့ ယူရိုခုနစ်သန်းတန် နှစ်နှစ်အငှားစာချုပ်ဖြင့် ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့သူဖြစ်သည်။ အသက်(၁၉)နှစ်သာရှိသေးသော ကိုးမန်းအနေဖြင့် ဘိုင်ယန်တွင်သာ ဆက်ရှိနေရန် ဆန္ဒရှိနေသလို ဘိုင်ယန်ဘက်မှလည်း အငှားစာချုပ်သက်တမ်းကုန်ဆုံးချိန် ၂၀၁၇ခုနှစ် ဧပြီ ၃၀ ရက်တွင် ယူရို ၂၀ သန်း ထပ်မံပေးချေ၍ ကိုးမန်းအား အပြီးသတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် ပြင်ဆင်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ကိုးမန်းသည် လက်ရှိတွင် ဘိုင်ယန်မြူးနစ်၏ အဓိက ကစားသမားတစ်ဦးအဖြစ် ခြေစွမ်းပြနေပြီး မတ် ၁၇ ရက်က ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့် ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲစဉ်၌ မိခင်ကလပ် ဂျူဗင်တပ်ဘက်သို့ အသည်းခွဲဂိုး သွင်းယူခဲ့သူဖြစ်သည်။ (မေလှသင်း)

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များ ဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ(၁၈)ရက်နေ့ သတင်းထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အရ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ အခွန်စည်းကြပ်နှစ်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး ထမ်းဆောင်သူလုပ်ငန်းရှင်(၁၀၀၀)ဦးအနက် “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်” သည် “ပထမနေရာ” မှ ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး(၄)နှစ်ဆက် ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI) ၏ နာယက၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်း အား အထူးပင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်နှစ်များတွင်လည်း ယခုကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အခွန်ဘဏ္ဍာအများဆုံးသယ်ပိုးထမ်းဆောင်နိုင်ပြီး နိုင်ငံအကျိုးပြုဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအသီးသီး၌ ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်/ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI)

ရွှေထိပ်တန်း စားတည်းငြိမ်းသရီးစဉ်များ

- ရွှေတောင်၊ ကျွန်းတော်၊ နပန်းတိုက်၊ ကျောင်းတော်၊ မဟာပြည်လှိုင်
- အလောင်းတော်၊ သာယာဝတီ၊ ပန်းတိုင်၊ နေပြည်တော်၊ ကျောက်တော်
- ဘေးတော်၊ အင်းတော်၊ ဝမ်းတော်၊ ကျောက်တော်
- ထားဝယ်ရှင်၊ ကိုရှင်၊ မောင်တော်၊ မြောက်တော်၊ အင်းတော်
- ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗ၊ စွယ်တော်၊ သာယာဝတီ၊ မြောက်တော်

ချောင်းသာ ငွေဆောင်

01-701015, 09-5403844, 09-5044830

ပေတနာရှင် - သတင်းစာတိုက်များ (Apr 11, 12, 17)

- ရွှေတောင်(ပုဂံ-ညောင်ဦး ပုဗ္ဗ)/ (စစ်ကိုင်း မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကလေး)(၅)ရက်
- မန္တလေး ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း မုံရွာ(၅)ရက်၊ တောင်ကြီး၊ အင်းတော်၊ ပင်းတယ် (၅)ရက်
- ရွှေတောင်တော်၊ မြောက်ဦး၊ စစ်တွေ၊ ငပင် (၈)ရက်၊ တောင်ကြီး၊ လှိုင်တော် (၆)ရက်
- ရွှေတောင်တော်၊ ပုဂံ-ပုဗ္ဗ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းတော်၊ မန္တလေး ပြင်ဦးလွင်၊ မုံရွာ(၈)ရက်
- ရွှေတောင်တော်၊ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းတော်၊ မန္တလေး ပြင်ဦးလွင်၊ မုံရွာ(၁၁)ရက်
- ထားဝယ်-ရှင်ကိုးရင်၊ မောင်မကန်၊ မျောက်ရစ် (၅)ရက်၊ ဆက်၍- ဗြိတိ (၇)ရက်
- လားရှိုး၊ မုဆယ်၊ ရွှေလီ၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မန္တလေး(၇)ရက်

Ph: 01-392704, 09 73077110, 09 795066657, 09 785066657

သစ္စပေါလ ခေပြုတိုက်သစ်ကျောင်း (၆၉) ဖြစ်မြောက် တရားစခန်းဖွင့်မည်။

တောင်ဥက္ကလာပျို့နယ်(၁၄/၂)ရပ်ကွက်၊ ဝင်ယော်လမ်း၊ သစ္စပေါလ ခေပြုတိုက်သစ်ကျောင်း၌ ဝိပဿနာ(၃) ရက် တရားစခန်းကို (၁၁-၄-၁၆) မှ (၁၄-၄-၁၆) ဝေ့ထိ သစ္စာဝိပဿနာ အရာကြီးကြီးကြည် ဖိ နည်းနာနိဿယအတိုင်း ကျောင်းတိုက် ဝါပဓာနနာယကကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ ဘဒ္ဒန္တသာသန (သာသနဓမ္မဗျူဟာဓရိယ) ဆရာတော်ကိုယ်တိုင် ခမ္မာနုပဿနာ သတိပဋ္ဌာန် ဝိပဿနာတရားတော်များကို ဟောကြားပြသမည်ဖြစ်ပါ၍ စာရင်းပေးသွင်းထားသော ယောက်ျားများ (၁၀-၄-၁၆) ညနေ(၅)နာရီအရောက်ကြရောက်ပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

အကျိုးသောင်အဖွဲ့ 09-73008262, 09-250199851, 01-563141

တို့ကျော်နိုင် CAR RENTAL

မြို့တွင်းမြို့ပြင် စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ခရီးသွားနိုင်ရန် ALPHARD တားသစ်ကြီးများဖြင့် ဝန်ဆောင်ပေးပါသည်။

★ ယဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

09 253582510, 09 5158803

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

မွန်ပြည်နယ် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်အဖွဲ့မှ ဦးအောင်ထွန်းမြင့်သည် နိုင်ငံတော်နှင့် မွန်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍတွင် ထူးချွန်စွာဆောင်ရွက်ခဲ့သောကြောင့် စီမံခန့်ခွဲရေးထူးချွန်မှု ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုကို မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်မှ ချီးမြှင့်သောကြောင့် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

ကမ်းနားလမ်းအမျိုးသမီးလမ်းလျှောက်အဖွဲ့ ဦးတင်ညွန့်-ဒေါ်လှကြင် [အမှတ်(၇၅)၊ အောက်လမ်းမကြီး]

Golden Land (Ph: 09-799541265, 09-263202240)

- > ပုလဲကွန်ဒိုမီနီယံနှင့်ခြားသားနေထိုင်ရန်ကောင်းသော အခန်း(၃)ခန်းပါ (1870 Sqft) ရှိသော တိုက်ခန်းရောင်းရန်ရှိပါသည်။
- > ရွှေပြည်သာရှိ (3000 Sqft/5000 Sqft) ဝိုင်းဒါးလှေကားပါသည်။
- > မလိခကွန်ဒိုမီနီယံ တိုက်ခန်းများ အမြန်ငှားလိုပါသည်။
- > ပိုင်ရှင်များ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါရန်။

POST ဝင်ငွေသင်တန်းများ

PPTT (ပူလတန်းဖြ)

PGDMA (အလယ်တန်းဖြ)

စာမေးပွဲအချိန်ကပ်တန်း(၁) (၁၉-၃-၂၀၁၆)မှစပြီး အချိန်(၉:၀၀-၁၀:၀၀) (၁၉/၂၀/၂၀/၂၂/၂၂/၂၃/၂၄)များကို စာမေးပွဲအချိန်ကပ်တန်း(၂) စာမေးပွဲ(၉-၁၀:၀၀) (၁၉-၃-၂၀၁၆)စပြီး အချိန်(၉:၀၀-၂:၀၀) (၁၉/၂၀/၂၀/၂၂/၂၃/၂၄)များကို စာမေးပွဲအချိန်ကပ်တန်း(၂) စာမေးပွဲ(၉:၀၀-၁၀:၀၀) (၁၉/၂၀/၂၀/၂၂/၂၃/၂၄)များကို စာမေးပွဲအချိန်ကပ်တန်း(၂) စာမေးပွဲ(၉:၀၀-၁၀:၀၀) (၁၉/၂၀/၂၀/၂၂/၂၃/၂၄)များကို



Happy Birthday ဝံ့ဝံ့

ဘိုးဘိုးကြီး မုံရွာဆရာမိုးရဲ့ တတိယမြောက်မြေးရတနာလေး မောင်မိုးပြည့်စုံဟိန်း(ခ)ဝံ့ဝံ့ (BRAIN CHAMPS-Aplomb)ရဲ့ ၂၂-၃-၂၀၁၆ရက်တွင် ကျရောက်သော (၄)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့မင်္ဂလာမှနှစ်ပေါင်း(၁၂၀)ကျော်တိုင် ဘိုးဘိုး၊ ဖေဖေ၊ မေမေ၊ ကိုကို၊ မမတို့နဲ့အတူ တိုင်းပြည်အကျိုး၊ ဘာသာ သာသနာအကျိုး သယ်ပို့ထမ်းဆောင်နိုင်သော သားကောင်းရတနာလေးဖြစ်ပြီး ကောင်းသော ဆန္ဒများပြည့်စုံပါစေလို ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သလိုက်ပါသည်။

ဘိုးဘိုး - မုံရွာဆရာမိုး

ဘဘမြင့်

ဖေဖေ - ဗိုလ်မှူးကျော်ကိုကိုရှိန်း၊ မေမေ-ဒေါ်မိုးပြည့်ပြည့်ဖြိုး

မမ - ဂျူးဂျူးခင် [နဝမတန်း အထက(၁)မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်]

ကိုကိုကြီး - ကျော်ကိုကိုဆက်နိုင် (Primary-Preparatory)

ကိုကိုလေး - သုဝေယံရှိန်း(BRAIN Leaders -Breezy)

မေသက်၊ ဘဘ၊ မေသူဇာ၊ မေကြီး၊ ဖေကြီး၊ မေမော်၊ ဖေသော်၊ လေးပိုဆု၊ မေသင်း၊

မုံရွာဆရာမိုး တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး မိသားစု

အမည် အိမ်အမှတ်(၄၆၅)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်ရေတွင်း
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ အဖဦးမြင့်စိန်၏သားဖြစ်သူ မောင်သိမ်ကျော်အား
ပြောင်း မောင်သိမ်ကျော်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

ပျောက်ဆုံး ကျွန်တော် နိုင်ထွန်း CDC 148966 ၏ COC, COP များ၊ CDC(SIRB), PP M
677653 နှင့် သင်္ဘောသားစာရွက်စာတမ်းများ ခန့်သွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်
ကြောင်း တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၆၇၀၆၀၀၉

TRAVEL VILLAGE စာမေးပွဲဖြင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဂံ-ပုဂံ March 24(155,000Ks)/April 12,17(189,000Ks)

ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဂံ-ပုဂံ March 25(99,000Ks) /April 17 (99,000Ks)

ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဂံ-ပုဂံ April 12 (180,000Ks)

ဘားဆံ(တံတောင်ရေတံခွန်) (ခရီးလုပ်ငန်း) March(12/19/22/25) (35,000 Ks)

မော်လမြိုင်-ကျွန်း-မော်လမြိုင် (ခရီးလုပ်ငန်း) March(12/19/22/25) (35,000 Ks)

Hot Line : 09 451188061, 09 450288728, 09 891413999

TRADEMARK CAUTION

NOTICE is hereby given that FUJITEC CO., LTD., a company incorporated in Japan and having its principal office at 591-1 Miyata-cho, Hikone-shi, Shiga, Japan is the owner and sole proprietor of the following trademark:-

EZSHUTTLE

(Reg: No. IV/15777/2015)

in respect of :-

Class 07: "Elevators; escalators; dumbwaiter elevators; moving walkways; conveyer belts; elevator destination entry device used for entering passenger floor designation; drive systems for elevators, escalators, dumbwaiter elevators, moving walkways and conveyer belts; control systems for elevators, escalators, dumbwaiter elevators, moving walkways and conveyer belts; starters for motors and engines; motors, electric, other than for land vehicles; motors, other than for land vehicles; machines and machine tools; motors and engines (except for land vehicles); machine coupling and transmission components (except for land vehicles); agricultural implements other than hand-operated; incubators for eggs; automatic vending machines."

Class 09: "Measuring machines and instruments; testing machines and instruments, not for medical purposes; power distribution or control machines and apparatus; diagnostic apparatus, not for medical purposes; telecommunication machines and apparatus; computers and peripheral devices; computer programs, recorded; electronic controllers to manage power, movement and function of a group of elevators; computers for controlling elevators; computer programs for controlling elevators; computer programs for managing and controlling registered elevator destinations; electronic controllers to manage power, movement and function of elevators, escalators and moving walkways; scientific, nautical, surveying, photographic, cinematographic, optical, weighing, measuring, signalling, checking (supervision), life-saving and teaching apparatus and instruments; apparatus and instruments for conducting, switching, transforming, accumulating, regulating or controlling electricity; apparatus for recording, transmission or reproduction of sound or images; magnetic data carriers, recording discs; compact discs, DVDs and other digital recording media; mechanisms for coin-operated apparatus; cash registers, calculating machines, data processing equipment, computers; computer software; fire-extinguishing apparatus; card readers for use in computer system for registering elevator designation floor".

Any fraudulent imitation or unauthorized use of the said trademarks or other infringements whatsoever will be dealt with according to law.

U KYI WIN ASSOCIATES
for FUJITEC CO., LTD.
BY ITS ATTORNEY
ACTIP IP LIMITED
P.O. Box No. 26, Yangon.
Phone: 01-372416
Dated: 22nd March 2016



ဧည့်ဝတ်ပျူငှာ တို့ မြန်မာ

ရွှေကျီးသာရင် ရွှေဧည့်သည်တွေလာတယ်လို့ ယုံကြည်တတ်တာက မြန်မာလူမျိုးများရဲ့ ဓလေ့ပါ။
ဧည့်သည်လာရင် ဧည့်ဝတ်ကျောတတ်တာလည်း မြန်မာ့ဓလေ့တစ်ခုပါပဲ။
ကျွန်မတို့ရဲ့ ဧည့်ကောင်းဆောင်ကောင်း တွေကို မြန်မာ့လက်ဖက်ရည် ရသာစစ်
Royal Myanmar Tea Mix နဲ့ ဧည့်ခံလိုက်ပါ။

www.facebook.com/RoyalMyanmarTea

မြေးမှု

ကြေး

သီတာ

အာမခံစိန်ရွှေရတနာဆိုင်

၂၀၁၆ မဟာသင်္ကြန် အထူးအစီအစဉ် (၁ - ၄ - ၂၀၁၆ မှ ၁၀ - ၄ - ၂၀၁၆ အထိ)

မိတ်ဟောင်း / မိတ်သစ်များအား ကျေးဇူးတုံ့ပြန်သော အနေဖြင့်
သီတာ ရွှေဆိုင် (၃)ဆိုင် လုံးတွင်ကံစမ်းမဲများ
ပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သီတာ ရွှေဆိုင် (၃) ဆိုင်လုံးတွင်
နေ့စဉ် ပိတ်ရက်မရှိ ရာသက်ပန်
ဖွင့်လှစ်လျက် ရှိပါသည်။



ဆိုင်ခွဲ (၁) - အမှတ် (၁၀၃၅)၊ သုမင်္ဂလာလမ်းမကြီး၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ (အင်းဝမှတ်တိုင်အနီး) ဖုန်း (၀၁) - ၂၃၃၂၄၆၄

ဆိုင်ခွဲ (၂) - အမှတ် (၉၃၀)၊ (၁)လမ်း၊ လေးထောင့်ကန်လမ်းမကြီး၊ ငမိုးရိပ်ရပ်ကွက်၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ (မဲပြေစုမှတ်တိုင်အနီး) ဖုန်း (၀၁) - ၅၇၉ ၃၅၄၊ ၅၅၅ ၀၁၁၇

ဆိုင်ခွဲ (၃) - အမှတ် (၃၃)၊ လေးထောင့်ကန်လမ်းမကြီး၊ သယ်န်းကျွန်းစု၊ (ဆ/က) ရပ်ကွက်၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း (၀၁) - ၅၅၅၀ ၆၀၀



မြန်မာ့သစ်ကူးသင်္ကြန်အထူး Promotion

March 20th ~ April 10th 2016

3% UP To 50%

Limited Stock



 <p>Hisense Digital LED TV (40") LEDN40D36T Ks-364,000 KS-310,000 0601010006015</p>	 <p>LED Ceiling Lamp 12W Ks-9,100 KS-6,300 1002011030049</p>	 <p>HM-3501 SN Downlight Ks-2,500 KS-1,700 1002010041159</p>	 <p>Magic Mop HDR-M022B-OR Ks-48,800 KS-26,000 0622004940022</p>	 <p>Hitachi (2Door) R-T17EG4 Refrigerator Ks-309,000 KS-295,000 0601100001016</p>
 <p>STELL Door STD-097 (2050x960x50)mm Ks-145,000 KS-125,000 0401032007011</p>	 <p>Trend Closet-P Trap TR2015set 199mm Ks-67,200 KS-54,000 0702010010</p>	 <p>King KC Double Door Hang Cabinet Crystal White Ks-145,500 KS-132,000 0705020006016</p>	 <p>TUF Gasoline Generator LT2500B-8 (2KW) Ks-304,000 KS-273,600 6122003690010</p>	 <p>Crocodile Skim Coat Smooth White 25Kg Ks-11,850 KS-8,950 8852278100232</p>
 <p>Vita Floor Tile (60x001) Super White (600x600)mm Ks-3,300 KS-2,700 0301010001028</p>	 <p>PVC Ceiling -249 Gypsum Board (603x603x7.5)mm Ks-735 KS-700 0305092001028</p>	 <p>Guocera Wall Tile PL1001 (200x400)mm Ks-450 KS-330 0301030001078</p>	 <p>Hitachi RS-F13CF Air Conditioner (1.5HP) Ks-457,000 KS-442,000 060106008015</p>	<div style="border: 1px solid black; border-radius: 50%; padding: 10px; text-align: center;"> <p>ကျပ် ၅၀၀,၀၀၀ ဖြန့်ဖြူးရန်အတွက် ဝယ်ယူလျှင် အထူးအစီအစဉ် ပေးပို့ပါ။ ကံစမ်းမဲစဉ်မှာ... မျှော်လင့် ဖျားဖျားဝယ် ယူမှုများအပေါ် အထူးအစီအစဉ် ဖြန့်ဖြူး ပေးပို့မည်...</p> </div> 

<p>လမ်းဆစ်ဆိုင်ခွဲ</p> <p>လိပ်စာ အမှတ်(၇၆)၊ လမ်းဆစ်လမ်း၊ အာလီနန်းဆင့်ဘုရားအနီး (ဝပ်ရှောမှတ်တိုင်)၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။</p> <p>ဖုန်း ၀၁-၉၆၄၀၀၀၀၊ ၉၆၄၀၀၀၀၊ ၆၄၇၇၃၀၊ ၆၄၄၈၃၂</p> <p>ဖုန်း ၀၉ - ၂၅၄၃၀၃၆၅၊ ၀၉ - ၅၀၂၇၃၉၆</p> <p>အီးမေးလ် pro1myanmarhomecenter@gmail.com</p>	 <p>PRO 1 MYANMAR</p>	<p>တက်ဆန်းဆိုင်ခွဲ</p> <p>လိပ်စာ အမှတ်(၅)၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ ကြက်တံပျေးအနီး (ဥလမ်းမှတ်တိုင်)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။</p> <p>ဖုန်း ၀၁ - ၂၀၀၉၉ ၀၁ - ၂၀၀၉၅၊ ၀၁ - ၂၀၀၉၅</p> <p>ဖုန်း ၀၉ - ၉၆၀၉၉၇၂၄၊ ၀၉ - ၉၆၀၉၉၇၂၅၊ ၀၉ - ၉၇၆၂၄၇၂၄</p> <p>အီးမေးလ် pro1mmsatsan@gmail.com</p>
---	---	--



Kidlac

ကစ်(ဒ်)လက်သောက်၍ ကျန်းမာခြင်း ဝမ်းဗိုက်လေးမှာ ရောဂါကင်း



စတော်ဘယ်ရီ
အနံ့အရသာ



ကစ်(ဒ်)လက် Kidlac တွင်

ပါဝင်သော Probiotics (ပရိုဘီယိုတစ်စ်) က ကလေးများ၏ အူလမ်းကြောင်းနှင့် ပတ်သက်သော ဝေဒနာများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်သည့်အပြင် ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောခြင်း၊ ဝမ်းချုပ်ခြင်း၊ ဝမ်းဗိုက်မအိမသာဖြစ်ခြင်း နှင့် အစာမကြေဖြစ်ခြင်းတို့ကို သက်သာပျောက်ကင်းစေပါသည်။ အစာခြေနိုင်စွမ်းနှင့် အာဟာရစုပ်ယူနိုင်စွမ်းကိုလည်း တိုးတက်ကောင်းမွန်စေပါသည်။

ထို့အပြင် ကလေးများ ပုံမှန်ဖွံ့ဖြိုးကြီးထွားရန်အတွက် လိုအပ်သော ဗီတာမင်ဓာတ်၊ သတ္တုဓာတ်၊ ကယ်လ်စီယမ်ဓာတ်နှင့် DHA (ဒီအိတ်ချ်အေ) တို့ စုံလင်စွာပါဝင်သဖြင့် ကလေး၏ ဦးနှောက်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်းဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးမှုတို့ကို တိုးတက်ကောင်းမွန်စေပြီး ကိုယ်ခံစွမ်းအားကိုလည်း ပြည့်ဝစေပါသည်။

ဝမ်းနှင့်ပတ်သက်သောရောဂါများအတွက်
တစ်နေ့လျှင် ၂ ကြိမ်၊ ၁ ကြိမ်လျှင် ၁ ထုပ်မှ ၂ ထုပ်

ပုံမှန်တိုက်ကျွေးရန်အတွက်
တစ်နေ့လျှင် ၁ ကြိမ်၊ ၁ ကြိမ်လျှင် ၁ ထုပ်



ဝမ်းဗိုက်လေး အစဉ်ကျန်းမာစေသည့် ကစ်(ဒ်)လက်



အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များ အလိုရှိပါသည်။

မလေးရှားနိုင်ငံတွင် Nissan ၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို နှစ်ပေါင်း ၅၇-နှစ်ကျော် ရရှိထားသည့် Tan Chong Motor Holdings Berhad (TCMH) သည် ယခုအခါ အင်ဒိုချိုင်းနားဈေးကွက်အတွင်း တိုးချဲ့ပင်ရောက်လျက်ရှိပါသည်။ TCMH သည် လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ မြန်မာနှင့် ဗီယက်နမ် နိုင်ငံများတွင် ရုံးခွဲများဖွင့်လှစ်ထားပြီး မော်တော်ယာဉ်ဈေးကွက်၏ လျင်မြန်စွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိသော အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိပါသည်။

လူတို့၏နည်းလမ်းများကို လုပ်ခတ်စေနိုင်သည့် တီထွင်ဆန်းသစ်သောရန်ပုံငွေဖြင့် အတိအကျသော မော်တော်ယာဉ်များဖန်တီးရာ၌ နှစ်ပေါင်း (၈၀)အစဉ်အလာကို ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် Nissan အမှတ်တံဆိပ်သည် ဈေးကွက်များအတွင်း ထိရောက်သည့် အလားအလာကောင်းများကို ဆောင်ယူလာမည်ဖြစ်ပြီး ထိုက်တန်သော အကျိုးအမြတ်ဝင်ငွေများရရှိမည့် စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများကိုလည်း ကမ်းလှမ်းမည်ဖြစ်ပါသည်။

စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၏ တိုးမြို့မှုအစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအနေဖြင့် တိုးတက်အောင်မြင်လျက်ရှိသော မြန်မာပြည်ဈေးကွက်အတွင်း ရှေ့ဆောင်လက်တွဲဖော်များအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် သင့်အားဖိတ်ခေါ်လိုက်ပါသည်။ အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များတွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန်အတွက် စိတ်ပင်စားသော စွမ်းဆောင်ရည်ဖြင့်မားသည့် အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များကို ကြိုဆိုလျက်ရှိပါသည်။

- မော်လမြိုင်
- ပုသိမ်
- မြည်
- မကွေး
- တောင်ကြီး
- လားရှိုး
- ရန်ကုန်
- မန္တလေး
- ဓနုပြည်တော်

အသေးစိတ်အချက်အလက်များ စုံစမ်းရန်နှင့် အရောင်းကိုယ်စားလှယ်လျှောက်လွှာပုံစံ ရယူလိုသူများ ဖုန်းနံပါတ် 09 420 156 165 (သို့) business.development@tanchonggroup.com သို့ email ပို့၍ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။



Innovation that excites

သင်္ကြန်နှစ်သစ် ထပ်လောင်းလက်ဆောင်များဖြင့် အိမ်ပြန်လမ်းကိုမောင်းနှင်ကြပါစို့။*

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက် နိုင်ငံတကာမှ ချီးမြှင့်သော အကောင်းဆုံး ပစ်ကပ်ဆု ရရှိထားသော**

NP300 NAVARA

ငွေသားလျှော့ပေးခြင်း + သင်္ကြန်နှစ်ကူး အပိုလျှော့ဈေးများစွာ = **USD1,500** အထိ...

ALTIMA

ငွေသားလျှော့ပေးခြင်း + သင်္ကြန်နှစ်ကူး အပိုလျှော့ဈေးများစွာ = **USD4,500** အထိ...

URVAN

ငွေသားလျှော့ပေးခြင်း + သင်္ကြန်နှစ်ကူး အပိုလျှော့ဈေးများစွာ = **USD1,800** အထိ...

X-TRAIL

ငွေသားလျှော့ပေးခြင်း + သင်္ကြန်နှစ်ကူး အပိုလျှော့ဈေးများစွာ = **USD1,700** အထိ...

CIVILIAN

ငွေသားလျှော့ပေးခြင်း + သင်္ကြန်နှစ်ကူး အပိုလျှော့ဈေးများစွာ = **USD1,700** အထိ...

Distributor: **EDARAN TAN CHONG MOTOR (MYANMAR) CO. LTD**

Authorized Dealer Showrooms: **United Diamond Motor**

Tel: 09-2575 87778, 09-2575 87779 (Pyay Rd) / Tel: 09-4502 22600, 09-4502 22700, 09-4502 22800 (University Avenue Rd)

ကြေးမုံ

IT BEE
COMPUTER TRAINING CENTER

ပညာနည်းတော် နှင့် စင်ကာပူ IT ပညာရှင်များ ပူးပေါင်းတာဝန်ယူဖွင့်လှစ်သည်

Summer Course

- ကလေးများအတွက် ရွှေရာသီကုန်ပစ္စည်းတာဝန်များ ဖွင့်ပြီ။
- သင်တန်းသားတစ်ဦးချင်းစီအား နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ သင်ရိုးများဖြင့် ကျွမ်းကျင်စွာတတ်မြောက်သည်အထိ သင်ကြားပို့ချပေးမည် ဖြစ်သည်။
- ကုမ္ပဏီများ၊ ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းများမှ သင်ကြားလိုပါကလည်း သင်ထောက်ကူပစ္စည်း အစုံအလင်ဖြင့် လာရောက်သင်ကြားပေးပါသည်။
- ကျောင်းကား ကြို/ပို့ စီစဉ်ပေးသည်။

စနေ၊ တနင်္ဂနွေ နှင့် လစဉ် တန်းခွဲသင်များ ဖွင့်ပြီ။

Computer Application Courses

- MS Office
- Graphic Design
- Photoshop
- D.T.P
- Prof. PowerPoint Presentation
- Excel for Business
- Video Editing Course
- Computer for Kids

ပညာနည်းတော် - တိုက်အမှတ် A-2 (တက်လမ်း)၊ သံသုမာလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ၊
Tel : 09 254 015211, Facebook: IT BEE

အားသင် ဝင်ခွင့်သင်တန်းကျောင်း

PGDMA-17, PPTT (3) ဝင်ခွင့်များ
အနီးတပ်နေစဉ်တက်တန်းခွဲများဖွင့်ပြီ
Mon to Fri
(A) 9:00-12:00(am) (B) 12:30-4:00(pm)
[ဓနာပိတေပြု၊ ပညာဦးစွာကိုင်ခွင့်ရသည်]

၁၄၈ (၄လွှာ) သိပ်တမ်းသာလမ်း (အောက်) ပန်းဆိုးတန်းမှတ်တိုင်
09 500 1599, 09 8632973, 09 450017415

TALENT HIGHWAY

MBA/DMA ဝင်ခွင့်

အောက်တွင် ဇယားဖော်ပြပါသည့် လက်ရှိအချိန်အတွက် လုပ်ကိုင်နေသည့် ပြည်တွင်းနှင့် MBA, MBA, MBF, DMA သင်တန်းများအား ဝင်ခွင့်ပေးခြင်း ဖြစ်သည်။
English, Maths, Logic, Data Sufficiency အားပေးမှု ဝင်ခွင့်အတွက် အခြားသော ဆရာများ ကိုယ်တိုင် သင်ကြားပေးမည်။ Interview Preparation အတွက် ပြင်ဆင်ပေးမည်။
အချင်းပေးသင်တန်းပေးမည်။

Lecturer : U Thet Swe (B.Com, MBA, MBF)

(Sat-Sun) 5:30 pm to 7:30 pm

မှန်လွတ် တစ်နေ့တစ်ရက်သာပေးမည်။

No.18/4B, Thapay Nyo Building (1), U Tun Lin Chan St, Hledan, Kamaryut Tsp, Ygn. 01-500027, 2306255, 0973156384, 0936126298, talenthighway@gmail.com

Pleasant Times
Travels & Tours Co., LTD
Release Your stress with Pleasant Times

တနင်္သာရီကမ်းရိုးတန်း၏ သဘာဝအလှတရားများ ဆီသို့...
Luxury Packages (Apr: 12,16,17)

- မြိတ်တုံရားစုံ - သဘာဝကျွန်းစု
- ထားဝယ် - ရှင်ကိုးရှင် - လောင်းလုံးကျွန်း
- ကျော့သောင်း - သူဌေးကျွန်း - ရဲနန်း

ဘားအံ - ကျုံထော်စေတီခွန် (Mar: 26, Apr: 2)

အမှတ်(၇၃) အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းနှင့် အုန်းပင်လမ်းထောင့်ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
Ph: 01-9317220, 09-73158702, 09-73072661, 09-252872529

စီးပွားရေး စီမံခန့်ခွဲမှု အတွေ့အကြုံ နှစ်ပေါင်း (၁၃၀) ကျော်
ပေါင်းစည်းထားသော ဆရာများ၏

Business Executive Readiness
(လက်တွေ့အသုံးချလုပ်ငန်းစဉ်တွေကို သင်ယူရရှိနိုင်မည်)

PMA Professional Marketers Association | **POST - GRAND DIPLOMA**

5% EARLY BIRD DISCOUNT

ENROLL NOW 09 507 1186
26th March, 2016 (Sat, Sun)

Official Media Partner

U MYINT ZAW (Chief Consultant & CEO at Ground Solution)
U THUREIN NYEIN (Country Leader at Neilson MMRD)
U HTUN HTUN NAING (Chairman at Blue Ocean Operating Management Co., Ltd.)
U ZAW MYO HLAING (Executive Director at Unique Network Marketing)
U AUNG THURA (Chief Strategist at Ignite Marketing Communication)

First & Unique Adult Learning Hub!
1st Floor, 38th Street Plaza, Seikkanthar Street (Upper Block)
Kyauktada Township, Yangon, Myanmar.

MMA
CONCISE ENGLISH-MYANMAR DICTIONARY FOR ALL

မြန်မာ-အင်္ဂလိပ်
အင်္ဂလိပ်-မြန်မာ
အဘိဓာန်

မြန်မာ့စာပေ
THE NEW LIGHT OF MYANMAR

- လက်တွေ့အသုံးဝင် အသုံးတည့်ရေးကို ရှေးရှုကာ လိုရင်းတိုရှင်း ဖွင့်ဆိုထားသည့် လက်ရွေးစင် အင်္ဂလိပ်ဝေါဟာရ ၃၀၀၀၀။
- သတင်းစာ၊ ရေဒီယို၊ ရုပ်သံစသည့် မီဒီယာတွင်သာမက လူမှုကိစ္စအဝဝတွင် အသုံးများလာသည့် အင်္ဂလိပ်ဝေါဟာရများကို တစ်စုံစုစုအားဖြင့် အဓိပ္ပာယ်အပြင် ယှဉ်တွဲတွဲဖြည့်စွဲလေ့ရှိသည့် စကားလုံးတို့များ ပါနိုင်သမျှပါအောင် စုစည်း ဖွင့်ဆိုထားသည်။

ပြန်ဆိုရေး- မိတ်ကောင်းပေတို့မှ စာပေ အမှတ် (၆၁) ၄၄-လမ်း၊
မိုင်းသာအောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ မုန်- ၀၉-၇၃၁၆၂၁၆၀၀၀

အောင်ထူးဆန်းဟောခန်းဌာန
AUNG HTUSAN PREDICTION CENTER
အောင်ဇော်ဇော်ဇော်
မေဇာအာရုံစိတ်ဓာတ်ပညာဗီရိဇီဝင်
Mind reader through Occult Science

သာသနာပြုရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ဝတ္တရားနှင့် စာပေပညာ၊ စီးပွားရေး၊ တူဖွဲ့၊ ချေးဆိုင်၊ အိမ်၊ မြို့၊ မြေကားနှင့် အရောင်းအဝယ်၊ အနုပညာ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပအလုပ်အကိုင်နှင့် စာပေ၊ အပြောင်းအရွှေ့၊ အမှုအခင်း၊ အိမ်ထောင်ရေး၊ အဆင်ပြေရေးများနှင့် အခက်အခဲအထွေထွေတို့ကို ကျွန်ုပ်၏ လွန်စွာအစွမ်းထက်သော ဝေဖန်ပညာဖြင့် အိမ်အိမ် (Occult Treatment) ဖြင့် မှန်တန်ဆီရောက်စွာ အရာထိုက်ထိုင်အားပေး၍ ကူညီမည်။

မည်သို့ဆိုလျှင် ကြံစားဟောပြော - ဝေဖန်ခြင်း (သင်္ကြာခြင်းမရှိပါ။)

အမှတ် (၃၈) (၆) လွှာ (၁၁)၊ ၅၂-လမ်း (အောက်)၊ မိုင်းသာအောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊
ဧကစဉ် - နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီ မှ ညနေ (၆:၀၀) နာရီအတွင်း ဖွင့်သည်။ နေ့စဉ် - ၀၉:၅၀ ဝက် ၂၂၆
ကြိုတင်၍ တာဝန်ပေးပါ။ (To make reservation well in advance)
GOOD INTENTION WILL BRING YOUR GOOD LUCK

ကိုဇော်ဦး LED-LCD TV ပြုပြင်ရေး
LED-LCD 32" မှန်များလဲလှယ်သည်။
အသိပစ္စည်းများလည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

အမှတ် ၁၅၉ (ပထမ) ၃၄ လမ်း ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
မုန် - ၀၉ ၇၃၅၉၂၆၃၀၊ ၀၉ ၄၂၀၀၀၀၀၅၀။

GPM GRAND POWER MACHINERY

မှန်ကန်စွာ Stock ရှိသည်။ 09 731 88 101, 09 731 13 100
www.grandpowermachinery.com

GPM GRAND POWER MACHINERY

Construction Lift

- (၁) တန် (ငှားမည်)
- အမြင့် 76 m

မှန်ကန်စွာ Stock ရှိသည်။
09 731 88 101, 09 731 13 100
www.grandpowermachinery.com

KAPLAN HIGHER EDUCATION ACADEMY

သင့်အနာဂတ် အောင်မြင်မှုအတွက် အင်အားနှင့် ဩစတြေးလျ အစိုးရတက္ကသိုလ်ကြီးများမှ ဘွဲ့ ဒီဂရီများကို သင်ကြား ပေးအပ်မည့်
KAPLAN HIGHER EDUCATION ACADEMY (SINGAPORE)

Accountancy
Business Law
Finance and Banking
Hospitality & Tourism
Marketing Management
Business Administration
HR Management
Mass Communication
IT & Web Technology
Cyber Forensics & Security

Wednesday 23 March

နေ့လယ် (၂) နာရီမှ (၄) နာရီ
မန္တလေးခန်းမ၊ Novotel Hotel

မန္တလေးမြို့မှ ကျောင်းသားများအတွက် KAPLAN ၏ တင်ပို့ချင်း၊ တစ်ခွဲချင်းပင် ပညာရေးဆိုင်ရာရှင်းလင်းချက်များကို AT&S ၏ မန္တလေးခန်းမတွင် မတ်လ (၂၃) ရက်နေ့၊ နံနက် (၁၀) နာရီမှ ညနေ (၄) နာရီအထိ ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်သည့် ကြိုတင်တစ်ရပ်ပေးနိုင်ပါသည်။

HND Diploma / NCC Diploma / LCCI / ABE အောင်မြင်ထားသူများအနေဖြင့် အချိန်တိုအတွင်း တိုက်ရိုက် တက်ရောက်နိုင်မည့် အင်အားရှိ တက္ကသိုလ်များ အကြောင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ ကျွမ်းကျင်စွာ စီမံခန့်ခွဲလိုသူများ အတွက် MBA နှင့် M.Sc Business ဘာသာရပ်များအကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာသင်ရိုးသင် အထက်တန်းကျောင်း များမှ Grade-9 အောင်မြင်ပြီးသူများတက်ရောက်နိုင်မည့် သက်ဆိုင်ရာ ပညာရေးလမ်းကြောင်းများအကြောင်း။

Murdoch University, Northumbria University, U.S. Coast Guard Academy, U.S. Coast Guard Academy, U.S. Coast Guard Academy, U.S. Coast Guard Academy

AT&S /eduGlobalVillage

ရုံးချုပ် (ရန်ကင်း) - အဆောင် (၅)၊ အခန်း (၄)၊ အမ်းအိုင်စိတ်ပတ်စ်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (စုန်း) ၅၂၁၁၂၅၊ ၆၅၂၃၂၀၊ ၀၉ ၇၃၅၉၅၉၄၉
ရုံးခွဲ (ရန်ကင်း) - အမှတ် (၆၇)၊ မြေညီထပ်(ယာ)၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (စုန်း) ၀၉၅၀၆၂၀၇၁၊ ၀၉၅၁၂၄၇၆၁၊ ၀၉ ၇၃၅၉၅၉၇၀၇
ရုံးခွဲ (မန္တလေး) - အမှတ် (၁၂)၊ (၇၂) လမ်း၊ (၃၁ x ၃၂) ကြား၊ ရမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ (စုန်း) ၀၂၇၄၄၄၆၊ ၀၉ ၅၀၆၂၀၆၁၊ ၀၉ ၇၃၅၉၅၉၄၉

တီရုတ္တန်မွေးမြူရေးနှင့် ဆေးကုသရေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းဟောင်းမြေနေရာနှင့်ပတ်သက်၍ အများပြည်သူသိရှိစေရန် ထုတ်ပြန်

စာမျက်နှာ - ၈

လနေ့ မာတကာ

တောင်သမုန်ငှက်လှေများ နိုင်ငံခြားသားတို့ စိတ်ဝင်စား စာမျက်နှာ - ၄

သတင်းမှားယွင်းဖော်ပြမှုအတွက် တာဝန်ရှိခြင်း စာမျက်နှာ - ၉

မောင်းမကန်ပင်လယ်ကမ်းခြေသို့ ခရီးသွားလည်ပတ်မှုများပြားလာ ပင်လယ်စာရောင်းချသူများ လုပ်ငန်းအဆင်ပြေ စာမျက်နှာ - ၁၀

မြန်မာ့အကြီးဆုံးအိမ်ခြံမြေ အရောင်းပြပွဲကြီးအား စင်ကာပူနိုင်ငံရှိ Grand Park City Hall ဟိုတယ်၌ ကျင်းပမည် စာမျက်နှာ - ၁၁



အင်းလေးကန် ရေမခန်းပါ၊ လာခွဲပါမိတ်ဆွေများ...

လွန်ခဲ့သည့်ရက်ပိုင်းအတွင်း လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာတွင် အင်းလေးကန်ရေခန်းခြောက်ပြီး ဖောင်တော်ဦးဘုရားဝန်းကျင်တွင် ပပ်ကြားအက်သောမြေများနှင့် သောင်တင်နေသောလှေများ၏ ဓာတ်ပုံတစ်ပုံတင်ထားခဲ့ပါသည်။ စာရေးသူလည်း တာဝန်ဖြင့် တောင်ကြီးရောက်တုန်း မတ် ၂၁ ရက်တွင် အင်းလေးကန်သို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ပါသည်။ ညောင်ရွှေလှေဆိပ်အနီးရှိ မိတ်ဆွေ၏ "အင်း" ကိုဝင်ပြီး နှုတ်ဆက်ရင်း အင်းလေးကန်ရေအခြေအနေ မေးမြန်းခဲ့ရာ "ဆရာတွေတဲ့အတိုင်းပဲလေ။ နမ့်ကပ်ချောင်းထဲမှာ စက်လှေတွေ စုန်၊ ဆန်သွားနေတာ။ အင်းလေးကန် ရေခန်းပါ မလာ။ ဆရာတို့လည်း ဖောင်တော်ပြန်ဆိပ်ကနေပဲလှေစီးရမှာ" ဟုပြောခဲ့ရာ နည်းနည်းတော့ စိတ်သက်သာရာရခဲ့ပါသည်။ ဆက်ပြီးလေ့ဖြင့် နမ့်ကပ်ချောင်းအတိုင်းကနေ အင်းရေပြင် ရောက်တော့ ပိုပြီးစိတ်ချမ်းသာရသည်။ စိမ်းညိုသည့်အင်းရေပြင် မှာ စက်လှေကြီးငယ်တွေ အသွား/အပြန်နှင့် ငါးရှာသည့်လှေများ၊ ကျွန်းမျောအတွက် ရေမှော်ဆယ်နေသည့်လှေများ၊ အင်းရေပြင် သန့်ရှင်းရေးအတွက် နုန်းနှင့် ရေမှော်ရှင်းလင်းရေးလုပ်နေသည့် ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနမှ စက်ယန္တရားများကြောင့် အင်းလေးကန် အတွက် ပိုရင်အေးရပါပြီ။ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ဗျာပုံမြို့ ကြက်ပမွေးဇောင်းကျွန်းပတ်တာ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်းမှသည် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆီသို့



စံပုလဲရေတံခါးဟောင်း (၈ ပေ x ၈ ပေ - ၆ ပေါက်) ပြန်လည်ပြုပြင်ထားသည်ကို တွေ့မြင်ရစဉ်။

"ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး လုပ်ငန်းတာဝန်များကို အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက်တာဝန်အဖြစ် အကောင်အထည်ဖော်ရန်" ဟူ၍ နိုင်ငံတော်၏ လုပ်ငန်းစဉ် (၈)ရပ်တွင် ချမှတ်ပေးထားပြီး ပြည်သူလူထုတစ်ပြုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းအဖြစ် လူထုလူတန်းစားအလွှာအသီးသီး၏ လိုအပ်ဆန္ဒအခက်အခဲများကို အတတ်နိုင်ဆုံးနှင့် အကောင်းဆုံး ဖြစ်အောင် လက်တွေ့ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရန် မူဝါဒများလည်း လမ်းညွှန်ချမှတ်ပေးထားပြီးဖြစ်သည်။
ယခုအခါ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနသည် အဆိုပါ လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ "တောင်သူလယ်သမားများ၏ စိတ်ဓာတ်နှင့် အတွေးအခေါ် ပြောင်းလဲပေးခြင်း၊ မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုး စေခြင်း၊ သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်နည်းစနစ်များနှင့် ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုးစေခြင်း၊ ရာသီမရွေးစိုက်ပျိုးနိုင်မည့် ဆည်ရေသောက်လယ်ယာစနစ်များ ဖြစ်ပေါ်လာ စေရန် ပြောင်းလဲပေးခြင်း၊ လက်မှုလယ်ယာစနစ်မှ စက်မှုလယ်ယာစနစ်သို့ ပြောင်းလဲပေးခြင်း"ဟူသည့် အရေးကြီးသော ပြောင်းလဲခြင်းမူဝါဒ (၅)ရပ်ကို လည်း အလေးထားအကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိသည်။ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

မတ် ၂၂ ၂၀၁၆ မြေးမြူ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ယုံကြည်စိတ်ချတည်ဆောက်ကြ အိလပ်မြေမှာ **ကမ္ဘောဇ**
KBZ CEMENT
PORTLAND CEMENT
Manufactured by **KBZ** Industries Ltd, Myanmar
Distributor : **Shwe Myitta Cement & General Trading**
ပုံနှိပ်ခြင်းလုပ်ငန်းအမှတ်(၁၀၆၄၀)၊ ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခွင့်အမှတ် (၁၀၇၇၁)ဖြင့်
ကြော်ငြာမှုသတင်းစာတိုက်က ထုတ်ဝေသည်။